
در نشست تخصصی مطالعات جامع حمل و نقل شهر اصفهان مطرح شد  

فقط جلسه گذاشتن فایده نداره!

  شبستان مسجد تاریخی کازرونی 
به صورت کامل تخریب شد

چه کسی بود صدا زد میراث؟!

ادعای تازه و عجیب ادعای تازه و عجیب 
درباره مدال آور درباره مدال آور 

تکواندو در پاریستکواندو در پاریس
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ضعف آموزش، چالش اتحادیه خرازی 
اصفهان است

لزوم حمایت از صنایع دستی برای حفظ 
هویت فرهنگی شهر اصفهان

 میهمان نوازی با ضابطه و قاعده  میهمان نوازی با ضابطه و قاعده 

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان از 
 محدودیت های جدید در پذیرش دانش آموزان اتباع در مدارس استان 

  اصفهان برای رفع نارضایتی های عمومی و ساماندهی مؤثرتر خبرداد

 کنترل ناوگان
  حمل بار در تمام 
معابر شهر اصفهان

کاهش تصادفات 
زائران اربعین و 

افزایش ۱۶ درصدی 
ترددها

چالش آموزش 
و نیروی انسانی 
متخصص داریم

آپارتمان های ۵۰ تا ۶۰ مترمربعی، پرمتقاضی ترین املاک 
استیجاره ای اصفهان

نُقلی ها، همچنان در  بورس
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

شنبه  ۲۷ مرداد ۱۴۰۳
۱۲ صفر ۱۴۴۶

۱۷ آگوست  ۲۰۲۴
شماره ۴۱۵۶

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

zayanderoodonline.irسازمان آگهی های  روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

مبینا نعمت زاده پس از کســب برنز 
المپیک پاریــس از رئیس جمهور 
خواسته بتواند در رشته و دانشگاهی 
که دوست دارد یعنی رشته پزشکی 

بدون کنکور تحصیل کند.

 

 شهرداری بادرود در نظر دارد با استناد به مصوبه 83 مورخ 1402/11/03 شورای اسلامی شــهر4 قطعه زمین با کاربری مسکونی به شرح جدول ذیل از طریق تشریفات 
آگهی مزایده عمومی تحت شرایط وضوابط ذیل به متقاضیان واگذار نماید.

ردیف
موضوع 

فروش زمین
شماره سند

متراژ 
مترمربع

قیمت به ازای 
هر متر مربع

مبلغ سپرده 
شرکت در مزایده

آدرسمبلغ پایه

1
زمین محققی 

قطعه 9
383 فرعی از 

198 اصلی
209/1432/000/000

 334/624/000
ریال

 6/692/480/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

2
زمین محققی 

قطعه 10
384 فرعی از 

198 اصلی
209/2732/000/000

 334/832/000
ریال

 6/696/640/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

3
زمین محققی 

قطعه 11
385 فرعی از 

198 اصلی
209/2632/000/000

 334/816/000
ریال

 6/696/320/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

4
زمین محققی 

قطعه 12
386 فرعی از 

198 اصلی
208/1232/000/000

 332/992/000
ریال

 6/659/840/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

1. پیشــنهاد دهندگان می بایســت مبلغ تضمین در مزایده را بصورت ضمانت نامه بانکی یا اســناد خزانه ویا فیش نقدی واریزی به حســاب ســپرده شــهرداری به 

شماره106682190001بانک ملی ضمیمه پیشنهاد خویش نمایند.

2. برگزاری مزایده صرفاً،از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد وکلیه مراحل مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده پرداخت تضمین شرکت در مزایده، 

ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن شرکت کنندگان در مزایده از طریق توکن امکان پذیر می باشد.

3. متقاضیان از تاریخ 1403/5/20پایان وقت اداری مورخ 1403/5/25فرصت دارند از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت اسناد شرکت در مزایده را دریافت نمایند 

همچنین متقاضیان تاتاریخ 1403/6/7فرصت دارند قیمت پیشنهادی خود را از طریق سامانه ستاد ارسال فرمایند.

4. پیشنهادهای رسیده در مورخ 1403/6/8در کمیسیون مربوطه که درمحل شهرداری تشکیل می شود باز وقرائت خواهد شد.

5. به پیشنهادات بعد از موعد مقرر ، مبهم ، مخدوش ، مشروط وفاقد سپرده و زیرمبلغ پایه کارشناسی ترتیب اثر داده نخواهد شد

))شرایط آگهی مزایده(( نوبت اول

رضا غلامرضایی- شهردار بادرود م الف: 1766362

نوبت دومچاپ دوم

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

آگهی برگزاری مناقصه عمومی

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عملیات اجرایی به شرح زیر را از طریق مناقصه عمومی به پیمانكاران واجد شرایط واگذار نماید.

مبلغ تضمین )ریال(مبلغ برآورد )ریال(محل تامین اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

۴۰۳-۲-۱۴۲,۳
عملیات بهره برداری و تعمیرات 

۲۲,99۰,۲۴۶,۱8۳۱,۱۴9,۵۱۲,۰۰۰جاریایستگاه های پمپاژ منطقه اردستان 

۴۰۳-۲-۱۶۳,۲
انجام خدمات مشترکین 

۴۱,8۴۴,۰۱۰,۱9۶۲,۰9۲,۲۰۰,۰۰۰جاریمنطقه شش اصفهان

۵۱,۰۴۵,۶9۳,۱8۰۲,۵۵۲,۲8۴,۰۰۰جاریانجام خدمات مشترکین منطقه مبارکه۴۰۳-۲-۱۶۶,۲

8۲,۱۶8,۱۷8,8۶۲۴,۱۰8,۴۰8,۰۰۰جاریانجام خدمات مشترکین منطقه فلاورجان۴۰۳-۲-۱9۶

۴۳,۰۰۲,88۵,۰98۲,۱۵۰,۱۴۴,۰۰۰جاریانجام خدمات مشترکین منطقه برخوار۴۰۳-۲-۲۰9

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق۲9۲: تاساعت : ۱۳:۰۰ روز شنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۰
تاریخ گشایش اسناد مناقصه: از ساعت ۰۷:۰۰ صبح روز یک شنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۱

دریافت اسناد: سایت اینترنتی
WWW.abfaesfahan.ir  شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن گویا: ۳۵۱۳۲۳۳8- ۰۳۱
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 فرمانده انتظامی شهرستان نایین خبرداد

کشف ۱۰۲ کیلوگرم حشیش در نایین
فرمانده انتظامی شهرســتان نایین گفت: بیش از ۱۰۰ کیلوگرم حشیش و حدود ۳۰ کیلوگرم تریاک 
کشف شد و متهمان دستگیر شدند. سرهنگ احسان بدیعیان اظهار کرد: مأموران فرماندهی انتظامی 
شهرستان نایین با هدف مقابله با قاچاق مواد مخدر، به یک دستگاه نیسان مشکوک شدند و برای 
بررسی آن را متوقف کردند. آنها در این خودرو ۱۰۲ کیلو و ۵۱۰ گرم حشیش را که به صورت ماهرانه ای 
داخل اتاق خودرو جاساز شده بود، کشف کردند. وی با اشاره به اینکه در این زمینه یک متهم دستگیر و 
به مرجع قضایی تحویل داده شد، بیان کرد: در یک عملیات دیگر، مأموران انتظامی مستقر در ایستگاه 
ایست و بازرسی شهید شرافت در فرماندهی انتظامی شهرســتان نایین هنگام کنترل خودروهای 
عبوری به یک دستگاه پژو ۴۰۵ مشکوک شدند و برای بررسی بیشتر آن را متوقف کردند. آنها در این 
خودرو ۲۹ کیلو و ۷۲۰ گرم تریاک را کشف کردند. او افزود: خودرو توقیف شد و دو متهم دستگیر شدند 

که پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شدند.

نارضایتی شهرضایی ها از قطعی های مکرر برق
قطعی های مکرر و چند باره برق در طول شبانه روز در شهرضا، مشکلات زیادی برای شهروندان ایجاد 
کرده است. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، نداشتن برنامه مشخص برای قطعی های برق، موجب 
آسیب دیدن لوازم خانگی و وارد شدن خســارت های مالی به شهروندان شده است. مجتبی باقی، 
مدیر امور برق شهرستان شهرضا، افزایش دمای هوا، مصرف زیاد، افزایش ۱۲ درصدی مصرف برق 
نسبت به سال گذشته و به دنبال آن سوختن تابلو ها و کابل های برق و حتی در برخی موارد آتش گرفتن 
ترانسفورماتور ها را از مهمترین عوامل این قطعی ها برشمرد. در حال حاضر بیش از ۹۲ هزار مشترک از 

خدمات شرکت برق شهرضا استفاده می کنند.

ساخت دستگاه تصفیه پساپ نانوحباب در کاشان
پژوهشگران جوان شرکتی نانویی موفق به ساخت دستگاه تصفیه پساپ نانوحباب هیدرودینامیکی 
شدند. رئیس هیئت مدیره این شرکت گفت: نانوحباب هیدرودینامیکی دستاورد دانشجویان پارک 
علم و فناوری دانشگاه کاشان است که در ساخت آن از فناوری نانوحباب هیدرودینامیکی بهره گرفته 
شده است. بوجاران افزود: این دستگاه به منظور حذف و تصفیه آلاینده های صنعتی در ظرفیت های 
مختلف طراحی شده است. وی گفت: این دستگاه که هزینه ساخت آن ۲۵ درصد کمتر از نمونه خارجی 
است، از مزایای توانایی تخریب مواد بسیار پایدار، حجم کم فضای اشغالی فرایند تصفیه، عاری از مواد 
شیمیایی، حذف فلزات سنگین و کاهش لجن تولیدی برخوردار است. این شرکت نانویی تاکنون سه 

طرح نانویی در حوزه فناوری نانو اختراع و به بازار عرضه کرده است.

نماینده مردم شهرستان لنجان در مجلس شورای اسلامی:

رفع نقاط حادثه خیز لنجان با اختصاص اعتبار استانی و ملی
رفع نقاط حادثه خیز لنجان با اختصاص اعتبار استانی وملی برطرف می شود. نماینده مردم شهرستان 
لنجان در مجلس شورای اسلامی در حاشــیه بازدید مدیرکل راهداری وحمل ونقل جاده ای استان 
 اصفهان از نقاط پرتردد و حادثه خیز این شهرستان گفت: شهرستان لنجان محور مواصلاتی بیش از

۵ استان کشور اســت.  اکبر پولادی افزود: نقاط حادثه خیز این شهرستان با اختصاص اعتبار های 
 اســتانی و ملی با هــدف افزایش ضریــب ایمنــی و کاهش حوادث جــاده ای و تلفات انســانی

 برطرف می شود. وی با اشاره به خاموشــی اتوبان ذوب آهن از مســیر پلیس راه تا ورودی شرکت 
ذوب آهن گفت: روشنایی این مســیر ترافیکی و پرتردد از مطالبات چندین ساله مردم است که با 

تمهیدات لازم به زودی شاهد روشنایی این مسیر مواصلاتی خواهیم بود.

شهردار شهرضا گفت: امامزاده شاهرضا)ع( یکی از قطب های گردشگری 
مذهبی استان است اما با بی توجهی اداره کل اوقاف به فراموشی سپرده 

شده و هر چه مکاتبه می کنیم، کسی توجه نمی کند.
به گزارش »مهر«، حمید شهبازی در نشست خبری با بیان اینکه مردم 
شهرضا در بســیاری از تحولات فرهنگی، اجتماعی و سیاسی معاصر 
نقش آفرینی کرده اند، اظهار کرد: باید »شهرضا بین المللی« به زبان های 
دیگر شناسانده شود چون ظرفیت این شهر جهانی است هرچند تاکنون 
کم کاری شده و توجه به حوزه فرهنگی و اجتماعی در مدیریت شهری 

مغفول مانده است.
وی با تأکید بر اینکــه مجموعه اقدامات مدیریت شــهری باید باعث 
افزایش سرمایه اجتماعی باشد، افزود: شــهر باید قابل زیست بوده و 

امکانات آن به شکلی باشد مردم احساس امنیت و آرامش کنند.
شــهردار شــهرضا با تأکید بر لزوم توجه به شــهروند مشــارکت جو و 
مســئولیت پذیر، تصریح کرد: تحقق شــهروند مطالبه گر و دغدغه مند 
یکی از اهداف شهرداری است چون نیاز داریم که مردم از امکانات شهر 
مراقبت کنند و عدم مشارکت آنها در اداره شهر یکی از جالش های مهم 

شهرداری است. 
وی با تأکید بر رویکرد شهرداری شهرضا در احترام به نظر مردم و افکار 
عمومی اضافه کرد: مردم ایده های خود را از طریق نظام پیشنهادات ارائه 
داده و با سامانه پاســخگویی ۱۳۷ در ارتباط باشند؛ از این مسیر است 

که مردم می توانند مطالبات خود را پیگیری و شهردار را پاسخگو کنند.
شهبازی خاطرنشان کرد: اکنون رویکرد و گفتمان شهروند مشارکت جو 
در شهر شکل گرفته اســت البته گاهی مطالبات روزمره به قدری زیاد 
اســت که ســخت می توان به رویکردها پرداخت و از طرفی نمی توان 
ساختاری که در ۱۰۳ سابقه شهرداری شهرضا شکل گرفته را یکباره اصلاح 

کرد اما در تلاشیم این موضوع را در شأن شهرضا دنبال کنیم.
وی با بیــان اینکه باید به ســمت مدیریــت همگرا قدم برداشــته و 
نقش آفرینی همه ارکان شهر برای مدیریت شهری لحاظ شود، گفت: 
حقوق شهروندی نگاه جدی تری خواهیم داشت و من به عنوان شهردار 
باید با مشکلات مردم همدردی کنم و شــخصاً با شهروندان در ارتباط 
باشم. شهردار شهرضا افزود: از مشکلات شهر شناخت کافی وجود دارد 
اما برای حل آن باید ابزار کافی نیز وجود داشته باشد درحالی که بودجه 

سال گذشته شهرداری فقط صرف هزینه های جاری شد.
وی با بیان اینکه شهردار در شهرضا تنهاترین فرد است چون بسیاری از 
وظایف را شخصاً رسیدگی و دنبال کنند، اظهار کرد: شهرضا سابقه تمدنی 
قابل قبولی دارد و حکیمان و عالمان ارزش های این شهر هستند بدین 
سبب در تلاشیم که از طریق ظرفیت های شهرداری این ارزش ها را بیشتر 
نمایان کنیم. شــهبازی با بیان اینکه درآمدهای محلی کفاف نیازهای 
مردم شهرضا را نمی دهد و باید به سمت درآمدهای پایدار قدم برداشت، 
گفت: شــاخص ترین راه جذب این ســرمایه ها به کارگیری مشارکت 

سرمایه گذاران و تقویت اقتصاد شهری است.
وی ادامه داد: یکی از سرفصل هایی که بیشترین سهم بودجه را به خود 

اختصاص داده، پرداختن به رویدادهای فرهنگی است.
شهبازی افزود: بودجه سال جاری شهرداری شهرضا یک همت مصوب 
شــده که از آن ۷۰ درصد عمرانی و ۳۰ درصد جاری اســت. در بودجه 
نزدیک ۷۰ پروژه شاخص شــهری، منطقه ای و محله محور پیش بینی 
شده و توجه ویژه به سمت حمل ونقل و ترافیک شهری، محیط زیست 

و خدمات شهری، عمران و فرهنگ خواهد بود.
وی ادامه داد: بودجه ســال گذشــته حدود ۳۶۰ میلیارد تومان بود که 
در متمم به ۶۰۰ میلیارد تومان رسید. اگرچه میزان تحقق بودجه ۱۴۰۲ 
شهرداری ۴۰۰ میلیارد تومان بود اما با توجه به ظرفیتی که در شهر وجود 

دارد این مبلغ به یک هزار میلیارد تومان رسید.
شهردار شهرضا با بیان اینکه این شهر زمانی در مسیر جاده ابریشم قرار 
داشته است، گفت: اکنون نیز در مســیر دریا به دریای کشور هستیم و 

روزانه میزبان قابل توجهی از گردشگران مهمان این شهر هستند.
وی با بیان اینکه برندینگ شهری یکی از دغدغه های مدیریت شهری 
شهرضاست، خاطرنشان کرد: ما شهر ملی سفال و سمنو هستیم، تولید 
انار در شهرضا قابل توجه است و در عرصه ایثار و شهادت سرداران بزرگی 
دارد که یک مجموعه کامل از شهرضاســت؛ البته این تمام ظرفیت ها 

برای برند شهر نیست.

شهردار شــهرضا تصریح کرد: در صدد انعقاد قرارداد هم پیوندی با شهر 
لاله جین همدان و خواهرخواندگی با شهرهای سایر کشورها هستیم.

وی با تأکید بر اینکه اگر ظرفیت های شــهر به میدان آمده و ســرمایه 
اجتماعی را به کار گیریم باعث رشد و توسعه شهر می شود، گفت: یکی از 
کارویژه هایمان این است که از همه ظرفیت ها به فراخور شرایط استفاده 
کنیم. شهبازی گفت: در مدتی که شهردار بوده ام استاندار اصفهان چهار 
مرتبه به شهرضا سفر داشته و مرتب میزبان مدیران کل استان بوده ایم. 
سعی شده از همه ظرفیت های استان برای توسعه فضاهای فرهنگی، 

ورزشی و میراثی شهر استفاده کنیم.
وی با بیان اینکه شهرضا کشاورزی و گردشگری حرف برای گفتن دارد 
اما به جایگاه اصلی خود نرسیده اســت، گفت: امامزاده شاهرضا)ع( 
یکی از قطب های گردشگری مذهبی استان است اما با بی توجهی اداره 
کل اوقاف به فراموشی رفته و هرچه مکاتبه می کنیم و فریاد می زنیم 
کســی توجه نمی کند. شهرداری شــهرضا گفت: اگر شهرداری بودجه 
نگذارد بافت تاریخی و مذهبی شــهر از بین می رود بدین سبب باید به 
آثار فرهنگی و تاریخی و نیز بازار و کاروانسراهای شهر بیشتر توجه شود.

وی تأکید کرد: لازم است به جای توسعه صنعت به موضوعات طبیعی 
توجه کرده و برای بخش خصوصی فرش قرمز پهن کنیم.

مدیر بنیاد مســکن انقلاب اسلامی اردستان گفت: 
۱۷۰ هکتار زمین در یک ســال گذشته برای ساخت 
مســکن به ســطح این شهرســتان ملحق شد که 
۱۱۸هکتار آن مربوط به طرح نهضت ملی مســکن 
بود و بقیه خارج از این طرح بــه متقاضیان واگذار 

می شود.
محمدعلی نریمانی در نشســت خبری اظهار کرد: 
مقدمات الحاق ۱۷ هکتار زمین در شهر زواره صورت 
گرفته و منتظر ابلاغ کمیســیون مربوطه هســتیم 
و در شــهر مهاباد نیز ۱۸۸ پلاک زمیــن قبلی بنیاد 
مسکن واگذار شــده اســت. وی با بیان ثبت نام 
بالغ بر ۵۰۰۰متقاضی دریافت زمین در ۲۹ روستای 
شهرستان اردستان افزود: از این تعداد۳۰۰۰پلاک 
آماده ســازی شــده اســت و تا یک مــاه آینده با 

بخشــداری های مرکزی، زواره و مهاباد نشســت 
مشترک برگزار و این پلاک ها تعیین تکلیف خواهد 
شد. مدیر بنیاد مســکن انقلاب اسلامی اردستان 
بیان کرد: ۱۲۰ روستا از مجموع ۲۳۰ روستا و آبادی 
اردستان دارای سکنه است و تاکنون برای ۱۰۷ روستا 

طرح هادی تهیه شده است. 
نریمانی گفت: ۶۱ روستای بالای ۲۰ خانوار اردستان 
و ۴۶ روســتای زیر ۲۰ خانوار نیز دارای طرح هادی 
هستند و مطالعات بازنگری طرح هادی ۱۵ روستا 
انجام شده و از این رو اردســتان رتبه دوم را در بین 
شهرستان های استان به خود اختصاص داده است.

وی درباره الحاق ۳۹ هکتار زمین در شهر اردستان 
گفت: ایــن مقدار زمین مصوب شــده یکســری 
 اصلاحیــه دارد که بــه دنبــال رفع آنها هســتیم و 

پیش بینی می شود در مهر سال جاری قرعه کشی 
واگذاری آنها انجام شود. 

مدیر بنیاد مسکن انقلاب اســلامی اردستان بیان 
کرد: افرادی که زمین دریافــت می کنند می توانند 
در شهرها تسهیلات ۵ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریالی 
با کارمزد ۱۸ تا ۲۳ درصد و در روســتاها تسهیلات 
۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریالی بــا کارمزد ۵ درصد 
دریافت کنند. نریمانی گفت: در یک ســال گذشته 
بالغ بر ۵۷۰ برگ سند مالکیت توسط ثبت اسناد و 

املاک صادر و تحویل متقاضیان شده است.

مدیر بنیاد مسکن انقلاب اسلامی اردستان:

۱۷۰ هکتار زمین برای ساخت مسکن به شهرستان اردستان الحاق شد

نماینده مردم شهرستان لنجان در مجلس شورای اسلامی گفت: نرخ بیکاری ۱۸ درصدی شهرستان لنجان قابل قبول نیست. به گزارش خبرگزاری صداوسیما، 
نماینده مردم شهرستان لنجان در مجلس شورای اسلامی در حاشیه بازید مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی از شهرک ها و نواحی صنعتی لنجان با بیان 
اینکه با وجود صنایع بزرگ ملی نرخ بالای بیکاری در این شهرستان قابل قبول نیست، گفت: توســعه زیر ساخت های شهرک های صنعتی و حمایت از صنایع 
کوچک و متوسط به ویژه صنایع سبز و دانش بنیان زمینه ساز اشتغال پایدار و کاهش نرخ ۱۸ درصدی بیکاری در این شهرستان خواهد شد. اکبر پولادی با اشاره 
به احداث ناحیه صنعتی زنده رود در منطقه فتح آباد بخش باغ بهادران، افزود: زیر ساخت های آب، برق و گاز برای راه اندازی این ناحیه صنعتی در حال تکمیل 
است و زمینه واگذاری و ورود سرمایه گذاران به این ناحیه صنعتی به زودی فراهم خواهد شد. وی از احداث شهرک صنعتی ۲۰۰ هکتاری در شهرستان لنجان نیز 
خبر داد و گفت: هم اکنون بیش از ۲۳ هزار نفر در صنایع کوچک و متوسط مشغول به کار هستند که با توسعه و راه اندازی شهرک ها و نواحی صنعتی جدید زمینه 

اشتغال پایدار و کاهش نرخ بالای بیکاری در شهرستان فراهم می شود.

خبر روزنرخ بیکاری ۱۸ درصدی در لنجان قابل قبول نیست

عکس خبر

  معدوم سازی ۱۵ تُن 
پودر گوشت غیرقابل مصرف 

در نجف آباد
رئیس شــبکه دامپزشــکی نجــف آباد 
گفت:در راســتای حفظ ایمنی غذایی دام 
و طیور و به دنبال رصــد، پایش و نظارت 
کارشناســان این شــبکه از کارخانه ها و 
کارگاه هــای تولیــد خــوراک دام و طیور 
شهرســتان، حدود ۱۵ تن پودر گوشــت 
نامرغوب و غیربهداشــتی از این واحد ها 

جمع آوری و با حکم قضایی معدوم شد.

 »مگس مدیترانه ای« ۳۰۰۰ هکتار از باغ های کاشان را 
آلوده کرد

رئیس اداره جهاد کشاورزی کاشان گفت: ۳۰۰۰هکتار از باغ های این شهرستان به آفت »مگس میوه 
مدیترانه ای« آلوده شده است. مگس میوه مدیترانه ای یکی از مُخرب ترین آفات بخش کشاورزی 
است که به دلیل دامنه میزبانی وسیع، قدرت تولید مثل و انتشار بالا و توانایی حشرات بالغ برای بقاء 
در شرایط آب و هوایی بسیار سخت برای چندین ماه، در بین گونه های دیگر مگس میوه، رتبه نخست 
را دارد. علی محلوجی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: هرچند باغداران کاشــانی با روش های کنترلی 
استفاده از تله، طُعمه پاشی و سایر روش های مبارزه با این آفت تا حدی موفق به مهار و کاهش مگس 
مدیترانه ای در باغ های خود شــده اند اما در مجموع هجوم این آفت سبب ایجاد خسارت در منطقه 
شده است. وی بیان کرد: این مگس یکی از ۱۰ آفت مهم خسارت زا برای بیش از ۲۵۰ گونه محصول 
کشاورزی است و در بین آنها بیش از همه به هلو، شلیل، مرکبات، خرمالو، سیب، گلابی، انار، انجیر، 
آلو، انگور و بعضی از گیاهان زراعی یکساله حمله و خسارت اقتصادی وارد می کند. محلوجی گفت: لارو 
این مگس با تغذیه از گوشت میوه، کل محصول را به یک توده آبدار غیرقابل خوردن تبدیل می کند و 
سبب ریزش میوه های آلوده روی زمین می شود. وی اظهار کرد: آلودگی کاشان به این آفت در اواخر 
تابستان ۱۳۹۴ به ثبت رسید و در اواخر سال جاری نیز برای نهمین ســال متوالی حضور آن در این 
شهرستان محرز شد. رئیس جهاد کشاورزی کاشــان بیان کرد: هر سال با تشکیل شبکه مراقبت در 
شهرستان کار رصد، ردیابی و پایش جمعیت آفت مذکور در کاشان انجام می شود و در صورت افزایش 
جمعیت و لزوم مبارزه، ترکیبات لازم به صورت رایگان بین باغداران توزیع می شود. محلوجی گفت: 
برنامه ریزی لازم برای برگزاری کارگاه ها و کلاس های آموزشی به منظور آموزش باغداران در همه مناطق 
شهرستان انجام شده اســت. وی افزود: نصب تله های حاوی طُعمه مسموم به تعداد ۷۰ تا ۱۰۰ عدد 
در هر هکتار، طُعمه پاشی با ترکیب پروتئین هیدرولیزات و سم، جمع آوری و امحای میوه های آلوده 
به شکل روزانه و شخم و پاکنی باغات در زمســتان از جمله روش های مبارزه با این آفت است. وی 
اظهارکرد: باغ های حومه شهر کاشان از جمله فین، طاهرآباد و راوند از بخش مرکزی و برخی مناطق 
در بخش نیاسر، قمصر و برزک به این آفت آلوده شده اند که با توجه با تجربه سال های گذشته و رفتار 
آفت پیش بینی می شود با کاهش دما در اواخر تابستان، جمعیت آفت افزایش یابد و این امر تهدید 
جدی برای محصولات باقیمانده باغی از جمله انار و خرمالو خواهد بود. رئیس جهاد کشاورزی کاشان 
تصریح کرد: با توجه به اینکه موفقیت در مبارزه با این آفت نیاز به مشارکت همگانی دارد، باغداران باید 
ضمن همکاری با کارشناسان جهاد کشاورزی با جدیت بیشتری برای مبارزه با این آفت در باغات خود 
بکوشند. کاشان دارای ۲۰ هزار هکتار اراضی کشاورزی، ۹۰۰۰ هکتار باغ و ۳۰۰۰هکتار زمین زراعی است 

و بیش از ۴۰ هزار خانوار در بخش کشاورزی این شهرستان فعالیت می کنند.

خبر

 فرماندار تیران و کرون:

خانواده ایثارگران، مقاومت 
و ایثار را به جامعه آموختند

فرماندار تیران و کرون گفت: خانواده ایثارگران 
از جمله همســران آزادگان، مقاومت و ایثار را 
به جامعه آموختند که این درس آموزی مایه 

اقتدار و عزت نظام و کشور خواهد شد.
به گزارش »ایســنا«،  علی محمــدی کیا در 
همایــش آزادگان دوران دفاع مقدس تیران 
و کرون در محل عمارت تاریخی طهران، اظهار 
کرد: ایستادگی و مقاومت رزمندگان از یک بُعد 
حائز اهمیت بوده و صبر و شکیبایی همسران 
و پدر و مادران آنان از جنبه دیگری مورد توجه 
است که تا حضور همسر خود صبر و بردباری 
می کردند. وی با بیان اینکه ســربلندی ایران 
وابسته به همین جان فشانی ها است، تصریح 
کرد: آینده روشــنی در انتظار جهان اســت و 
جریان های استقلال طلب و آزادی خواه فراگیر 
می شــوند. محمدی کیا معتقد است، تفکر 
سلطه و بی عدالتی در جامعه پایان می پذیرد 
و به زودی شــاهد اتفاقات جدیــدی در دنیا 
برای آزادی خواهی و ظلم ســتیزی خواهیم 
بود. وی با بیــان اینکه اقدامــات رزمندگان، 
شــهدا، ایثارگران و خانواده هــای آنان برای 
کشــور اثرگذار بوده اســت، تصریح کرد: این 
مســیر باید ادامه پیدا کنــد و فرهنگ ایثار و 
شهادت در جامعه نهادینه شود. فرماندار تیران 
و کرون توجه به دغدغه های خانواده ایثارگران 
اشاره کرد و یادآور شد: دســتگاه های اداری 
نسبت به درخواست ها و دغدغه های این قشر 
توجه داشته باشند و نســبت به آن پاسخگو 
باشند. محمدی کیا خاطرنشان کرد: جامعه 
ایثارگری نیازمند حمایت بوده و باید ارتباط با 
آنان حفظ شود و به مشکلات آنان رسیدگی 
شود و از طرفی هم خاطرات آنان مورد بحث و 
تبادل نظر قرار بگیرد و در زندگی مورد استفاده 
افــراد باشــد. وی بهره گیــری از خاطرات و 
اندیشــه های رزمندگان دوران دفاع مقدس 
 را برای الگوســازی و جریان سازی فرهنگی 
مهــم برشــمرد و از دســتگاه های فرهنگی 
خواســت در قالب کتــاب، محتــوای چند 

رسانه ای و تولیدات هنری به آن بپردازند.

با مسئولان

استان

شهردار شهرضا:

اوقاف امامزاده شاهرضا)ع( را فراموش کرده است



رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان:

به جای خرید سکه یا طلای آب شده، مصنوعات فاکتوردار 
خرید کنید

رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان، برای جلوگیری از تقلب و زیان دیدن به مردم توصیه کرد: به 
کسانی که با هدف سرمایه گذاری قصد خرید طلا دارند، توصیه می شود که کار ساخته شده بخرند، 

زیرا که این مصنوعات کد تولید دارد و توسط اداره استاندارد رصد می شود.
حمیدرضا نیک خواه در گفت وگو با »ایسنا«، نیاز به آموزش های امور مالیاتی را در هر مقطع سنی و 
صنفی جدی دانست و اظهار کرد: ما با توجه به مسائل جامع تجارت و سامانه مؤدیان که به تازگی 
به روز شده است، جلسات آموزشی زیادی در سال ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ با فعالان اصناف برگزار کردیم که با 
استقبال از سوی همکاران مواجه شد. با توجه به اینکه امروزه نحوه محاسبات مالیاتی تغییر کرده 

و الکترونیک شده است، نیاز به کسب آموزش بیشتر احساس می شود.
او ادامه داد: توصیه من به همکاران صنف طلا و جواهر این اســت که سامانه مؤدیان را رصد کنند، 

فاکتورهای لازم را در سامانه ثبت و از واریزی های غیر معقول به حساب خود خودداری کنند.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان برای جلوگیری از تقلب و زیان دیدن به مردم توصیه کرد به جای 
خرید طلای آب شده طلای ساخته شده بخرند چراکه درصد خطای مصنوعات ما صفر و بهتر است 
به جای خرید سکه یا طلای آب شده، مصنوعات طلا با فاکتور سربرگ دار از واحد را خریداری کنند 

تا از هرگونه تقلب و کلاهبرداری در امان بمانند.
علی موزرانی، نایب رئیس اول اتحادیه طلا و جواهر اصفهان نیز گفــت: پیش از این، اداره دارایی 
با مؤدیان تعامل رو در رو داشــت و فعالان صنفی با گفت وگو و توافقات مالیات خود را مشــخص 
می کردند، اما با شرایط امروز، آشنایی با تکالیف مالیاتی به آنان کمک می کند که راحت تر کار خود را 
به سرانجام برسانند. تکالیف دارایی زیاد شده و همکاران ما وقت زیادی برای این مسائل از دست 

می دهند؛ بنابراین، دنبال مسیر راحت تر می گردند.
وی افزود: قبلًا سالی یک بار به اداره دارایی مراجعه می کردند، اما الان با اظهارنامه های سه ماهه و 
سالانه مدام با مقوله ای چون مالیات مواجه هستند. کسب آموزش های لازم و مشورت یک مشاور 
مالیاتی به آنان کمک می کند که در آینده با چالش مواجه نشوند و این مسیر برای آنان هموارتر شود.

افت و خیز قیمت  طلا و سکه زیر سایه تنش های سیاسی
نایب رئیس سابق اتحادیه طلا و جواهر تهران می گوید: تنش های سیاسی علت اصلی افت و خیز 
قیمت  طلا و سکه محسوب می شود. تنش های سیاسی موجود باعث شده نرخ دلار در بازار آزاد با 
فراز و فرود همراه شود و به دنبال این موضوع قیمت طلا در بازار داخلی ریتم سینوسی به خود گیرد.

به گزارش »ایراسین«، قیمت طلا و سکه در چهارمین روز از هفته گذشته با ریتم ریزشی دلار همراه 
شد و روند نزولی در پیش گرفت. روز چهارشنبه قیمت دلار در بازار غیر رسمی با افت حدود ۳۰۰تومانی 
کانال ۶۰ هزار تومان را از دســت داد و در پله های پایانی کانال ۵۰ هزار تومان قرار گرفت تا بازار طلا 
و سکه با چشم و هم چشــمی با نرخ ارز آرایش نزولی به خود گیرد. فعالان بازار طلا ریزش دلار در 
 بازار غیر رسمی را ناشی از ریسک های سیاسی می دانند و مدعی اند بازار طلا و سکه با حمایت دلار 

سرخ پوش شد. 
محمد کشتی آرای، نایب رئیس سابق اتحادیه طلا و جواهر تهران در خصوص نوسانات قیمت طلا 
طی هفته گذشته به خبرنگار »ایراســین« می گوید: تنش های سیاسی علت افت و خیز قیمت ها 
در بازار طلا و سکه محسوب می شود. در واقع تنش های سیاسی موجود باعث شده قیمت دلار در 
بازار آزاد با فراز و فرودهایی همراه شود و به دنبال این موضوع به قیمت طلا داخلی ریتم سینوسی 
بخشیده است. کشتی آرای ادامه می دهد: قیمت دلار در بازار آزاد در ابتدای هفته جاری با توجه به 
کاهش تنش های موجود و ثبات نسبی شرایط سیاسی افت پیدا کرد که نتیجه آن کاهش چشمگیر 

قیمت طلا و سکه نسبت به هفته گذشته بود.

آپارتمان های ۵۰ تا ۶۰ مترمربعی، پرمتقاضی ترین املاک استیجاره ای اصفهان

نُقلی ها، همچنان در بورس

مشــاهدات میدانی از بــازار مســکن اصفهان از رشــد تقاضــا برای 
آپارتمان های استیجاره ای با متراژ ۵۰ تا ۶۰ مترمربع در تابستان ۱۴۰۳ 
حکایت می کنند. مســتأجران اصفهانی با پرداخت کمتر از یک میلیارد 
تومان یا اجاره ماهانه دو تا ۱۰ میلیون تومانی قادر به اجاره یک آپارتمان 

نقلی در اصفهان هستند.
به گزارش »ایراســین«، طبق آمار منتشر شــده از سوی بانک مرکزی 
بیشترین سهم معاملات مسکن در تهران طی خرداد ماه به املاک نقلی 
با متراژ ۵۰ تا ۶۰ مترمربع اختصاص دارد و هرچه متراژ ملک بالاتر برود، 
تقاضا برای آن کاهش می یابد. گفت وگو با شماری از فعالان بازار مسکن 
اصفهان نشان می دهد بازار نصف جهان نیز شرایطی مشابه بازار مسکن 
تهران پیدا کرده اســت و آپارتمان های نقلی به سرعت اجاره می شوند. 
درواقع رشــد قیمت ها در بازار املاک اســتیجاره ای در تابستان ۱۴۰۳ 
اجاره آپارتمان را برای متقاضیان دشــوار کرده است، در نتیجه زندگی 
در ملکی کوچک تر با متراژ ۵۰ تا ۶۰ مترمربع انتخاب بیشتر مستأجران 

اصفهانی است.
بر اساس جدیدترین آگهی های منتشر شــده در پلتفرم های آنلاین، 
مستأجران اصفهانی در تابســتان ۱۴۰۳ با پرداخت ۲۰۰ تا ۸۰۰ میلیون 
تومان قادر به رهن کامل یک آپارتمان نقلی در اصفهان هســتند و یا با 

پرداخت اجاره ماهانه دو تا ۱۰ میلیون تومــان می توانند یک آپارتمان 
۵۰ تا ۶۰ مترمربعی در هر نقطه ای از شهر را برای سکونت انتخاب کنند.

رهن کامل آپارتمان نقلی با بودجه زیر یک میلیارد
بررسی آگهی های اجاره آپارتمان در پلتفرم های آنلاین نشان می دهد 
اکنون در بســیاری از مناطق شــهر آپارتمان هایی با متــراژ حداکثر ۶۰ 
مترمربع به صورت رهــن کامل با بودجه حداکثــر ۸۰۰ میلیون تومانی 
اجاره داده می شــوند. از این رو مســتأجران گزینه های متنوعی برای 
انتخاب املاک نقلی در بازار مســکن اصفهان دارنــد و افراد می توانند 
یک آپارتمان ۵۰ تا ۶۰ مترمربعی درمحله های بالا شــهر اصفهان مانند 
مناطق هم جوار با زاینده رود و یا در دیگر مناطق شهر انتخاب کنند. با این 
حال املاک استیجاره ای نقلی در محله های متوسط و حاشیه ای شهر 
اصفهان نوســازتر بوده و مجهز به متریال و طراحی جدیدتری هستند، 
 از جمله این املاک اســتیجاره ای بایــد به آپارتمــان ۵۵ مترمربعی 
تک خواب بــا عمر بنای چهار ســال در خانــه اصفهان بــا رهن کامل 
۳۰۰میلیون تومانی، ۶۰ مترمربعی تک خواب با پنج ســال سن بنا در 
مفتح با ودیعه ۳۵۰ میلیون تومانی، ۵۸ مترمربعی نوساز تک خواب در 
زینبیه با رهن کامل ۴۰۰ میلیــون تومانی، ۶۰ مترمربعی دو خواب با دو 

سال عمر بنا در کاوه با ودیعه ۴۵۰ میلیون تومانی و ۵۰ مترمربعی صفر 
تک خواب در خیابان جی با رهن کامل ۵۰۰ میلیون تومان اشاره کرد.

در مقابل املاک اســتیجاره ای با متراژ ۵۰ تا ۶۰ مترمربع در محله های 
بالا شــهر اصفهان قدیمی بوده و اکثر آنها در زیرزمین واقع شــده اند. 
همچنین رهن کامل این املاک به بودجه بیشــتری نیاز دارد. آپارتمان 
۶۰ مترمربعی تک خواب در دشتســتان با ۱۳ ســال عمر بنا با ودیعه 
۴۱۰میلیون تومانــی، زیرزمیــن ۶۰ مترمربعی دو خواب با ۲۰ ســال 
ســن بنا در شــیخ صدوق با رهن کامل ۸۰۰ میلیون تومانی و آپارتمان 
۵۲مترمربعی بازسازی شده واقع در طبقه منفی یک احداث سال ۷۱ 
در مشتاق با ودیعه ۸۱۰ میلیون تومانی در شمار جدیدترین آگهی های 

املاک نقلی استیجاره ای در اصفهان قرار می گیرند.

نقلی های اصفهان با اجاره ماهانه 2 تا ۱۰ میلیون تومان
اجاره یک آپارتمان ۵۰ تا ۶۰ مترمربعــی در مناطق مختلف اصفهان در 
تابســتان ۱۴۰۳ به رهن ۱۰۰ تا ۵۰۰ میلیون تومانی و اجاره ماهانه دو تا 
ده میلیون تومانی نیاز دارد. بررســی جزئیات آگهی های منتشر شده 
در پلتفرم های آنلاین نشان می دهد هرچه آپارتمان های استیجاره ای 
نقلی در اصفهان از زاینده رود دورتر باشند، مستأجران باید اجاره ماهانه 
کمتری بپردازد، برای نمونه آپارتمان تک خواب ۵۰ مترمربعی با ۵ سال 
ســن بنا در خواجو با رهن ۳۰۰ میلیون تومانی و اجاره ماهانه ۹ میلیون 
تومان به دست مستأجر سپرده می شود و یا در بلوار ملت برای اجاره یک 
ملک ۵۰ مترمربعی واقع در زیرزمین احداث سال ۹۲ باید ۴۰۰ میلیون 
تومان رهن و و اجاره ماهانه هشت میلیون و ۵۰۰ هزار تومان پرداخت. 
در مقابل با پرداخت ۳۰۰ میلیون تومان رهن و کرایه سه میلیون تومان 
امکان اجاره یک آپارتمان با شــرایط یکسان یعنی متراژ ۵۰ مترمربعی 

تک خواب با پنج سال عمر بنا در شهرک ولیعصر وجود دارد.
اگرچه کف قیمت اجاره ماهانــه آپارتمان نقلی در اصفهــان دو تا پنج 
میلیون تومان اســت ولی برخلاف آنچه به نظر می رسد املاک آگهی 
شده در این بازه قیمتی شرایط مناسبی دارند. آپارتمان ۶۰ مترمربعی 
تک خواب ساخت سال ۸۰ بازسازی شده در بیســت و چهار متری با 
رهن ۳۰۰ میلیون تومان و اجاره ماهانه دو میلیــون و ۷۰۰ هزار تومان، 
۵۵ مترمربعی دو خواب ساخت سال قبل از ۷۰ بازسازی شده در کوی 
امام با ودیعه ۴۰۰ میلیون تومانی و کرایه ماهانه ســه میلیون تومان و 
۵۲ مترمربعی تک خواب با ۱۰ ســال عمر بنا در شهرک ولیعصر با رهن 
۵۰۰ میلیون تومان و اجاره ماهانه چهار میلیون و ۵۰۰ هزار تومان از جمله 

آگهی های اجاره آپارتمان های ۵۰ تا ۶۰ مترمربعی در اصفهان هستند.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان از واگذاری 
حدود ۴۵ هکتار از اراضی دولتی اســتان به منظور 
خدمات رســانی در محــدوده و حریم شــهرها در 

سال جاری خبر داد.
به گزارش »ایرنا« از اداره کل راه و شهرسازی استان 
اصفهان، علیرضا قاری قرآن افــزود: این اقدام در 
چارچــوب آیین نامه های مصوب همــراه با رعایت 
ضوابط و مقررات شهرســازی و طرح هــای آینده 

توسعه عمران انجام شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار کرد: 

۸.۷ هکتار از اراضــی واگذار شــده دارای کاربری 
مسکونی و ۲۹ هکتار با کاربری صنعتی است.

قاری قرآن در ادامه عنوان کــرد: ۲.۶ هکتار از این 
اراضی بــا کاربری خدماتــی، ۳ هکتار بــا کاربری 
گردشــگری و ۱.۴ هکتار نیز با کاربری  حمل و نقل 
و انبــارداری، مختلط، درمانی بهداشــتی، تجاری، 

تأسیسات شهری و اداری واگذار شده است.
وی با اشاره به واگذاری ۶۶ قطعه از اراضی تصرفی 
در چارچــوب ضوابط قانونــی، بیان کرد: امســال 
به منظور حفظ و حراست از اراضی دولتی ۶۳۰ فقره 
سند تک برگ اخذ و اســناد مالکیت دفترچه ای به 

تک برگی تبدیل شده است.
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان گفت: 
به منظور تأمین مســکن اقشار ویژه استان اصفهان 
)خانواده شهدا و جانبازان بالای ۲۵ درصد، آزادگان 

و فرزندان جانبازان بالای ۷۰ درصد( اراضی مورد نیاز 
برای ۴۸ نفر از این افراد واگذار شد.

قاری قرآن خاطرنشان کرد: اداره کل راه و شهرسازی 
در استان مُتولی واگذاری اراضی دولتی به نمایندگی 
از سازمان ملی زمین و مســکن بر اساس ضوابط 

موجود است.
به گزارش »ایرنا«، نگاهــی به وضعیت عرصه های 
طبیعــی اصفهــان حاکی اســت که ایــن خطه با 
۲۹شهرســتان، مســاحتی معــادل ۱۰.۷ میلیون 
هکتــار دارد که بیــش از ۹۰ درصــد از آن را معادل 
حدود ۹.۸میلیون هکتار عرصه های منابع طبیعی 
و ملــی و از این میزان حــدود ۴۰۳ هــزار هکتار را 
جنگل )معادل ۴ درصــد(، ۶ میلیون هکتار را مرتع 
 )معادل ۶۴ درصــد( و ۳ میلیون هکتــار را بیابان 

)معادل ۳۲ درصد( در برگرفته است.

۴۵ هکتار از اراضی دولتی اصفهان واگذار شد 

خبر روز

کدام خانه ها مشمول مالیات نمی شوند؟
طبق تبصره ۱۱ ماده ۵۳ ساماندهی بازار زمین مسکن و اجاره خانه های ۱۵۰ متر در تهران و ۲۰۰ متر 

زیربنا در سایر شهرها از مالیات معاف هستند.
به گزارش »ایمنا«، سیدجواد سادات فریزنی، معاون وزیر راه و شهرسازی در برنامه »میز اقتصاد« 
به تشریح برخی از برنامه های این وزارتخانه با موضوع تکمیل و راه اندازی سامانه املاک و اسکان 
پرداخت و اظهار کرد: سامانه املاک و اسکان به عنوان مهم ترین ابزار سیاست گذاری بازار مسکن 
است و با پیگیری های مجلس، وزارت راه و شهرسازی، نهادها و دستگاه های اجرایی راه اندازی 

شده و تکمیل اطلاعات سامانه در حال انجام است. 
وی با تأکید بر اینکه بهترین کارکرد سامانه املاک و اســکان اثرگذاری برای شناسایی خانه های 
خالی است، افزود: اطلاعات ۷۵ میلیون نفر تاکنون در ســامانه املاک و اسکان بارگذاری شده 
است که از این ۷۵ میلیون نفر، ۱۱ میلیون و۸۰۰هزار نفر خانوار به سامانه مراجعه کرده و اطلاعات 

مکانی خود را تأیید کردند.
دبیر ستاد توســعه اقتصادی دانش بنیان عمران و ســاختمان تصریح کرد: بر اساس اطلاعات 
معاونت مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی با استفاده از این سامانه ۱۸۲ هزار خانه خالی 
به بازار مسکن خرید یا اجاره عرضه شده است و این حجم از شناسایی ها نشان می دهد که تکمیل 

و راه اندازی این سامانه کارکرد مناسبی داشته است. 
به گفته سادات، در دولت سیزدهم قانون ساماندهی بازار زمین و اجاره به تصویب رسید و ابلاغ شد 
که در این قانون ضمانت های اجرایی برای دستگاه های مختلف برای اتصال به سامانه املاک و 

اسکان در نظر گرفته شده است.
وی تأکید کرد: نیاز است تا تمامی دستگاه ها از جمله سامانه ثنا به سامانه املاک و اسکان متصل 
شوند، زیرا حرکت دولت به ســمت الکترونیکی شــدن بوده و با این کار عملًا ارائه خدمات برای 
تمامی مردم در مدت زمان کوتاهی انجام خواهد شد. به عنوان نمونه گذرنامه و گواهینامه از طریق 

اطلاعات سامانه املاک و اسکان قابل ارائه به این دسته از متقاضیان در مدت زمان کوتاه است.
مشاور وزیر راه و شهرسازی با اشــاره به اینکه ۱۲۰ هزار خانه خالی تاکنون شناسایی شده است، 
از تشــکیل ۱۱۰۰ پرونده در این باره خبر داد و گفت: ۱۵۰ میلیارد تومان تاکنون در بخش خانه های 
خالی اخذ شده است. امیدواریم دولت چهاردهم نیز در این زمینه اهتمام کافی داشته باشد و به 

زودی وزارت نیرو به سامانه ملی املاک و اسکان متصل شود.
ســادات با تأکید بر اینکه زیرساخت های سامانه ملی املاک و اســکان مناسب است، گفت: در 
حال حاضر خودنویس نیز به سامانه ملی املاک و اسکان متصل شده است و ۷۵۰ هزار موجر و 
مستأجر قرارداد خود را در ســامانه ثبت کرده اند. همچنین بیش از ۲۷ هزار مشاور املاک از این 

سامانه استفاده می کنند.

اهمیت ابلاغ قانون ساماندهی بازار زمین مسکن و اجاره
دبیر کارگروه کنترل و تنظیم بازار املاک و مســتغلات نیز با حضور در برنامه »میز اقتصاد« ابلاغ 
قانون ساماندهی بازار زمین مسکن و اجاره را حائز اهمیت عنوان کرد و گفت: یکی از کارکردهای 
سامانه املاک و اســکان تخصیص منابع بانکی به پروژه های مختلف اســت. هم اکنون با ثبت 
۵۰درصد اطلاعات ملکی مردم در سامانه، سیاست گذار قادر به اخذ تصمیمات درست بر اساس 

واقعیات شده است.
یاسر دستمالچیان اظهار کرد: سیاست گذار باید همانگونه که در تولید مسکن نقش دارد در توزیع 
آن نیز حضور داشته باشد و هدف از ابلاغ این قانون دســتیابی به این سطح است.دبیر کارگروه 
کنترل و تنظیم بازار املاک و مستغلات با تأکید بر اینکه مسکن کالای سرمایه ای نیست از عرضه 
۱۸۲ هزار خانه خالی با اجرایی شــدن قانون مالیات بر خانه های خالی خبر داد و افزود: هدف از 
تدوین و ابلاغ قانون ساماندهی بازار زمین، مسکن و اجاره، اخذ مالیات از خانه های خالی نیست، 

بلکه تشویق مردم به عرضه خانه های خالی در بازار مسکن برای ساماندهی این بازار است.

اخبار

کافه اقتصاد

معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی استان اصفهان از اجرای طرح های مطالعات آبخیزداری در ۳۱۷ هزار هکتار از عرصه های طبیعی این استان در یکسال 
اخیر خبر داد. حسین یاری در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: طرح های مطالعات آبخیزداری مذکور شامل چهار طرح استانی و سه طرح ملی و با هزینه ٣۵ میلیارد 

ریال بوده است. وی افزود: طرح های مورد نظر در هفت شهرستان نایین، نجف آباد، اردستان، تیران و کرون، کوهپایه، هرند و کاشان اجرا شد.
معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی استان اصفهان خاطرنشان کرد: نهادهای بالادستی بر اساس برنامه هفتم توسعه یک میلیون و ۲۵۰ هزار هکتار مطالعات 
آبخیزداری برای استان اصفهان در نظر گرفته اند که اجرای کامل آن به تخصیص اعتبارات به موقع نیاز دارد. یاری تصریح کرد: هزینه اجرای طرح های مطالعاتی 
در حوزه آبخیزداری بر اساس نوع اراضی مانند کوهستانی یا دشت  متفاوت است اما به طور میانگین برای هر هکتار باید ۲۵۰ هزار ریال تخصیص یابد. وی یادآور 

شد: مطالعات، پیش نیاز پروژه های آبخیزداری و آبخوانداری است بنابراین دقت بیشتر و افزایش آن سبب اجرای هدفمند و مؤثرتر پروژه ها می شود.

مطالعات آبخیزداری در ۳۱۷ هزار هکتار از عرصه های طبیعی اصفهان انجام شد

تمام مردم تحت 
پوشش اعتبارسنجی 
بانکی قرار می گیرند

وزیــر اقتصــاد گفــت: از اواخر 
شــهریورماه تمامــی بانک های 
کشور مدل اعتبارســنجی خود را 
بر اســاس مدل جدیــد دریافت 
خواهند کرد که پوشش جمعیتی 
آن از ۳۰ درصــد بــه ۱۰۰ درصــد 

جمعیت می رسد.

عکس خبر

 رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت 
ایران و استان اصفهان:

چالش آموزش و نیروی 
انسانی متخصص داریم

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران و 
اســتان اصفهان اظهار کرد: برای بهره برداری 
بهینه از منابع معدنی و افزایش سهم معدن 
در تولید ناخالــص داخلی، بایــد اقداماتی 
اساسی انجام شود. عبدالوهاب سهل آبادی 
در گفت وگو بــا »بازار « با بیــان اینکه ارتقای 
فناوری های استخراج و فرآوری مواد معدنی 
می تواند بهره وری را افزایش داده و هزینه ها 
را کاهش دهد، تأکید کرد: سرمایه گذاری در 
تحقیق و توسعه )R&D( و استفاده از فناوری  
های نویــن مانند فناوری  هــای دیجیتال و 
هوش مصنوعی می  تواند به بهبود فرآیندهای 
معدنی کمک کند. وی یکــی دیگر از چالش 
های بخش معادن را آموزش و نیروی انسانی 
متخصص می  داند و اضافه می  کند: سرمایه  
گذاری در آموزش و تربیت نیروی انســانی 
متخصص، می تواند به بهبود مدیریت و کارایی 
در بخش معدن منجــر و ایجــاد دوره های 
آموزشی تخصصی و همکاری با دانشگاه  ها 
و مراکز تحقیقاتی می تواند به تربیت نیروی 
کار ماهر و متخصص کمک می کند. وی نقش 
اســتان اصفهان در تأمین مواد اولیه صنایع 
مختلف کشور را کلیدی دانســت و بیان کرد: 
اصفهان بــا دارا بودن ذخایــر معدنی متنوع 
و قابل توجه در حوزه هــای مختلف از جمله 
سنگ آهن، مس، زغال ســنگ، سنگ های 
ساختمانی و بوکسیت، نقش تعیین کننده ای 
در کشور دارد. سهل آبادی افزود: بهره برداری 
بهینه از این ذخایر و افزایــش تولید نیازمند 
بهبود فناوری  ها، سرمایه گذاری  های جدید 
و توسعه زیرساخت  های لازم برشمرد و گفت: 
توسعه بازارهای صادراتی برای استفاده از این 
ظرفیت عظیم خدادادی ضرورتی انکارناپذیر 
دارد؛ موضوعی که تاکنون کمتــر مورد توجه 
بوده است. ســهل آبادی تأکید کرد: بازاریابی 
و توسعه بازارهای صادراتی برای محصولات 
معدنی، می تواند منبع درآمد جدیدی را برای 

استان  ها و کشور فراهم کند.
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 شبستان مسجد تاریخی کازرونی به صورت کامل تخریب شد

چه کسی بود صدا زد میراث؟!

شبستان مسجد تاریخی کازرونی خیابان عباس آباد روز پنجشنبه توسط 
هیئت امنای مسجد تخریب شد.

به گزارش »مهر«، علیرغم تأکید فعالان میــراث فرهنگی مبنی بر عدم 
تخریب مسجد تاریخی کازرونی، شبســتان این مسجد روز پنجشنبه 

بیست و پنجم مردادماه تخریب شد.
هرچند اکرم زاده، مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان طی مصاحبه 
تلفنی با صداوسیما عنوان کرده بود که بخش شبستان جز بخش تاریخی 
مسجد نیســت اما فعالان میراث فرهنگی و معماران همچون مهندس 
احمد منتظر، معمار و یکی از رؤســای پیشــین میراث فرهنگی استان 
اصفهان عنوان کرده بود که این مسجد تاریخی است و نباید به بهانه تعمیر، 

تخریبی در مسجد صورت گیرد.
بحث تعمیر و توسعه مســجد کازرونی نزدیک دو سال است که توسط 
هیئت امنای آن مطرح شــده بود اما به دلیل اینکه این مســجد یکی از 
مساجد شــاخص اصفهان ازلحاظ معماری معاصراست و بر روی یک 
مسجد تاریخی ساخته شــده اســت، باعث واکنش و انتقاد بسیاری 
از فعالان میراث فرهنگی، جامعــه معماران و حتــی نمازگزاران محله 
قرارگرفته بود. به اندازه ای این مســجد ازلحاظ تاریخی و معماری واجد 
ارزش است که قرار بود این بنا در کمســیون ماده 5 استانداری اصفهان 
به عنوان یکی از بناهای ستاره دار اصفهان ثبت شود اما به دلیل مخالفت 
یکی از اعضای کمسیون ماده 5 که خود جزو اعضای هیئت امنای مسجد 

کازرونی بود این امر ملغی شد.

باوجوداینکه هیئت امنای مسجد کازرونی نزدیک شش ماه است حکم 
هیئت امنایی آنها تمام شده است در طی یک سال گذشته باوجود عدم 
مجوز، اقدام به تخریب مسجد کازرونی کرده اند که خوشبختانه به دلیل 
ورود یگان حفاظت میراث فرهنگی و نمازگزاران این امر صورت نگرفت اما 
دو هفته پیش مجدد هیئت امنای مسجد اقدام به تخریب محراب این 
مسجد کردند و بخش اعظمی از محراب مسجد را تخریب کردند که مجدد 
یگان حفاظت میراث فرهنگی ورود و مانع تخریب کامل این مسجد شد.

بنا به گفته مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان، هیئت امنای مسجد 
کازرونی تا زمان ارائه طرح توســعه و تأیید آن اجازه تخریب مســجد را 
ندارند، ضمن اینکه علی رضی زاده، شــهردار منطقه یک اعلام کرده بود 
که برای هیئت امنا هیچ مجوز تخریبی صادر نشــده است و فقط مجوز 
تعمیرات برای آنها صادرشده است. حال این پرسش پیش می آید باوجود 
منقضی شدن حکم هیئت امنای مسجد و نبود مجوز تخریب، تخریب 
شبستان و محراب این مسجد تاریخی جرم نیست؟ باوجوداینکه مدیرکل 
میراث فرهنگی اســتان اصفهان عنوان کرده با هر تخریبی در مســجد 
کازرونی تا زمان ارسال و تأیید طرح برخورد قانونی می شود و این کار جرم 

است؟ چرا این امر روز پنجشنبه صورت گرفت؟
خبرنگار »مهر« این موضوع را از مسئولان میراث فرهنگی استان اصفهان 
پیگیری کرد اما همه آنها با جمله کوتاه »روابط عمومی میراث فرهنگی 
اســتان اصفهان اجازه مصاحبه بدهد، مصاحبه خواهیــم کرد«، به این 

پرسش خبرنگار »مهر « پاسخ دادند.

 رئیس سازمان هواپیمایی اعلام کرد

۶۰ درصد از بلیت پروازهای اربعین فروخته شد
 رئیس ســازمان هواپیمایی کشــور گفت:۶۰درصد ظرفیت بلیت پروازهای اربعین واگذار شــد و

 ۳۰ درصد مابقی نیز تا روز شنبه )امروز( واگذار می شود.
به گزارش ایسنا، محمد محمدی بخش در نشست خبری که در خصوص پروازهای اربعین با حضور 
شرکت های هواپیمایی برگزار شــد اظهار کرد: با وجود اینکه درخواست سفرهای هوایی برای ایام 
اربعین  بیش از یک میلیون نفر اســت اما با توجه به ظرفیت ها، 5۰۰هزار سفر رفت و5۰۰هزار سفر 

برگشت برنامه ریزی شده است.
 رئیس ســازمان هواپیمایی کشــوری تصریح کرد:پروازهای اربعین از ۲۶ فرودگاه کشــور انجام 
می شــود که قصد داریم با اضافه کردن دو فرودگاه تعداد آن را به ۲۸ فرودگاه برسانیم.همچنین 

سرعت توزیع بلیت ها ظرف یکی دو روز اخیر بیشتر خواهد شد.
وی با بیان اینکه به تخلفات و شکایات رسیدگی خواهد شد، گفت:اگر هر سایت یا آژانس مسافرتی 
تخلف و اقدام به گرانفروشــی بلیت اربعین کرد باید قطع ید شود و شــرکت ها همکاری ای با آن 

نداشته باشند و در نهایت نیز جریمه خواهد شد.
محمدی بخش در ادامه گفت:۶۰درصد ظرفیت بلیت ها را واگذار کردیم و ۳۰ درصد را تا شنبه واگذار 
خواهیم کرد. مابقی  طی روزهای آینده عرضه خواهد شد. فروش گروهی و چارتری نیز ممنوع است.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری در پاسخ به اینکه بلیت پروازهای اربعین برای بازه ۲۴مرداد تا 
۹شهریور در سایت موجود نیست و تکمیل ظرفیت شده است و  مســافران از کجا باید بلیت ها را 
تهیه کنند، گفت:میزان عرضه و تقاضا برابر نیست. از هر چهار نفر یک نفر می تواند بلیت خریداری 
 کند و ظرفیت محدود است.اما با توجه به این شرایط عرضه در سایت ها همچنان انجام می شود. 
وی  گفت: از ۲۴مرداد تا ۹شــهریورماه قیمت بلیت پروازهای نجف از تهران ۱۰ میلیون تومان و از 

استان های شرقی ۱۲ میلیون تومان است.

رئیس اداره میراث فرهنگی گلپایگان:

»یان چشمه« از سنگ نگاره های محوطه باستانی »تیمره« 
ثبت ملی شد

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی گلپایگان گفت: سنگ نگاره های محوطه 
تاریخی »یان چشمه« در منطقه غرقاب این شهرستان با مساحت بالغ  بر ۱۶ هکتار ثبت ملی شد.

به گزارش »مهر«، مصطفی قانونی اظهار کرد: محوطه تاریخی یان چشــمه از مناطق کوهســتانی 
غرقاب گلپایگان با مساحتی بالغ بر ۱۶ هکتار از محوطه های تاریخ و تمدن نقوش صخره ای تیمره 

است که باگذشت قرن ها در بستر طبیعی خود باقی مانده است.
وی ادامه داد: در این منطقه تاریخی نقوش بی شــماری از دست کنده ای انســانی وجود دارد که 
موجب اهمیت این تمدن شده است، بر همین اساس و با همکاری انجمن دوستداران و حافظان 
میراث فرهنگی تیمره و فعالان و پژوهشگران محلی در سال ۱۳۹۷ مقدمات تهیه پرونده ثبت این 
اثر تاریخی در اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی شهرستان گلپایگان آغاز و پس از 
تکمیل پرونده ثبتی و ارسال آن به واحد ثبت آثار وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی و 
طی مراحل قانونی، این محوطه تاریخی به شماره ۳۴۰۸۸ در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسید.

قانونی افزود: منطقه تاریخی تیمره که در خط الراس سه استان مرکزی، اصفهان و لرستان در مسیر 
رودخانه انار بار به طول حدود ۳۰۰ کیلومتر، دارای پهنه ای از تمدن ســنگ نگاره و نقوش صخره ای 
است که در سنوات گذشته نیز یک تپه و یک محوطه تاریخی دیگر در این منطقه به ثبت ملی رسیده 
است. به گفته قانونی، »یان چشمه« یکی از غنی ترین محوطه های سنگ نگاره ای »تیمره« از لحاظ 

تکثر آثار و نقوش است.
شهرستان گلپایگان با ۳۰ اثر ثبتی و تمدن سکونتگاهی در شمال غربی استان اصفهان قرار دارد.

اخبار

مدیر پرونده ثبت جهانی »آسبادهای ایران«، روند تهیه این 
پرونده را که مشــابه پرونده های زنجیره ای است، به دلیل 

تعداد زیاد آسبادها در ایران، پیچیده توصیف کرد.
محمدحســن طالبیان، معاون پیشــین میراث فرهنگی 
و مســئول تدویــن پرونده هــای ثبت جهانــی همچون 
هگمتانه، کاروانسراهای ایران و آســبادها، در گفت وگو با 
»ایســنا« درباره آخرین وضعیت پرونده آسبادهای ایران 
که مســئولیت تهیه آن را از ســوی وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی به عهده دارد، اظهار کرد: کار روی 
این پرونده از چند سال پیش آغاز شده است و پایگاه های 

آسبادها درحال انجام کار روی آن هستند. 
وی افزود:این پرونده در سه استان سیستان و بلوچستان 
و خراسان های رضوی و جنوبی تهیه می شود، ولی با توجه 
به اینکه فقط در یک اســتان خراســان جنوبی تعداد این 
آســبادها به حدود ۳5۰ تا ۴۰۰ واحد می رسد منظم کردن 
 و ترتیب بخشــیدن به این تعداد آســباد در یــک پرونده، 

واقعاً زمان بر است.
مدیر پرونده ثبت جهانی آسبادهای ایران گفت: این پرونده 

به دلیل وسعت و حجم کار شــبیه یک پرونده زنجیره ای 
اســت و کار میدانی آن وقت گیر خواهد بود.او درباره زمان 
ارائه این پرونده به یونســکو اظهار کرد: مــا باید روی این 
پرونده کار ویژه انجام دهیم. با پایان کار پرونده ثبت جهانی 
هگمتانه، حالا تمــام نیــرو و انرژی مــان  را روی پرونده 
آســبادهای ایران می گذاریم و در آینده نزدیک می توانیم 

اطلاعات دقیق تری از وضعیت این پرونده گزارش کنیم.
طالبیان با بیــان اینکه در تهیه این پرونده ســه اســتان 
سیســتان و بلوچستان، خراســان رضوی و جنوبی همراه 
هســتند، گفت: پرونده آســبادها خیلــی کار دارد، باید با 
مقامات محلی صحبت کنیم تا همه آنها همراه شوند، مثلًا 
بعضی از این آسبادها در بافت و میدان شهری قرار گرفته اند 
و لازم است آزادسازی شوند، بنابراین نیاز است یک جریان 
محلی همراه شــود. مســئول تدوین پرونده  ثبت جهانی 
آسبادهای ایران افزود: آسبادها یک مجموعه بزرگ است 
و از نظر من باید تمام آنها شناسایی و ثبت شوند، چون این 

فرصتی برای حفاظت کردن از آنهاست.
 ایران تــا کنون موفق شــده ۲۸ اثر تاریخی را در فهرســت 

میراث جهانی یونسکو ثبت کند، آخرین پرونده به هگمتانه 
مربوط می شد که ششــم مردادماه ۱۴۰۳ به این فهرست 

جهانی اضافه شد. 
پیش بینی می شــود ایران در اجلاس بعد، پرونده »قلعه 
فلک الافلاک و دره خرم آباد« را برای ثبت جهانی پیشنهاد 
دهد، درحالی که پرونده های »مسجد ایرانی«، »آسبادهای 
ایرانی«، »خانه های ایرانی« و »منظر فرهنگی ماسوله« را 

در دست تدوین دارد. 
به گفته رسول وطن دوســت، نماینده ایران در کمیته های 
میراث جهانی یونســکو، ایران در سال ۱۳5۷ و در بحبوحه 
انقلاب، سه اثر در فهرست میراث جهانی ثبت کرد، از جمله 
چغازنبیل، تخت جمشید و میدان نقش جهان اصفهان که 
دکتر شــهریار عدل و فیروز باقرزاده برای ثبت این آثار در 

قاهره مصر تلاش زیادی کردند. 
از آن زمان تا ســال ۱۳۸۲ در ثبت غفلت شــد. ثبت های 
زنجیره ای همچون کاروانسراهای ایران و کلیساهای ایران 
در کنار پرونده های مثل راه آهــن، راه کار ایران برای جبران 

این عقب ماندگی بوده است.

به منظور معرفی جامعه و فرهنگ ایران معاصر به مخاطبان یونانی، بخش گردشگری مذهبی با معرفی ۱۰۰ جاذبه برتر مذهبی ایران در 
پایگاه ایرانشناسی »فرهنگ ایران« راه اندازی شد. 

به گزارش »ایسنا«، به همت رایزنی فرهنگی جمهوری اسلامی ایران در یونان و در راســتای ارتقای گردشگری مذهبی و نمایش غنای 
فرهنگی و دینی کشور، بخشی جدیدی در پایگاه ایرانشناسی به زبان یونانی راه اندازی شده است که به معرفی ۱۰۰ جاذبه برتر مذهبی کشور 
می پردازد. این بخش با هدف معرفی و آشنایی بیشتر گردشگران داخلی و خارجی با اماکن مذهبی و تاریخی ایران طراحی شده است. 
گردشگری مذهبی به سفری اطلاق می شــود که با هدف بازدید از اماکن مقدس، احترام به مراسم مذهبی و تعمق در دین و محتوای 

معنوی آن انجام می شود. 
گردشگری مذهبی در بسیاری از کشورهای جهان بسیار محبوب است، به طوری که مؤمنان و گردشگران از اماکن مقدس، بناهای تاریخی 
و نقاشی های مذهبی برای الهام معنوی، دعا، تجربه مذهبی و در بسیاری از موارد زیارت، بازدید می کنند. این نوع گردشگری می تواند 

تأثیرات معنوی و فرهنگی بر بازدیدکنندگان داشته باشد. 
ایران یکی از غنی ترین کشورها از نظر تنوع مذهبی است، بنابراین بسیاری از گردشگران مذهبی را جذب می کند. جاذبه های معرفی شده 
در این پایگاه شامل زیارتگاه ها، مساجد، کلیساها، کنیسه ها، آتشکده ها و سایر اماکن مقدس است که هر یک به لحاظ تاریخی و معنوی 
اهمیت ویژه ای دارند. در این بخش، اطلاعات جامع و دقیقی در مورد هر مکان از جملــه تاریخچه، اهمیت مذهبی، معماری و تصاویر 
مربوطه ارائه شده است. این اطلاعات نه تنها به گردشگران مذهبی کمک می کند تا با این اماکن آشنا شوند، بلکه به ترویج فرهنگ مذهبی 

و تنوع دینی موجود در ایران نیز می پردازد. 
از جمله اماکن معرفی شده می توان به حرم امام رضا )ع( در مشهد، حرم حضرت معصومه )س( در قم، حرم امام خمینی )ره(، مسجد 
جامع اصفهان، کلیســای وانک در اصفهان، کنیسه یوســف آباد در تهران، زیارتگاه چک چک یزد و آرامگاه شاه چراغ در شیراز اشاره کرد.

این بخش نه تنها مکان های اسلامی، بلکه اماکن مذهبی متعلق به دیگر ادیان همچون مسیحیت و یهودیت را نیز پوشش می دهد.

معرفی مهم ترین مقاصد گردشگری مذهبی ایران به زبان یونانییک پرونده پیچیده برای ثبت جهانی روی میز

  حدود ۳۰۰۰ بنای تاریخی کشور 
 در اختیار دستگاه ها و 
نهادهای دولتی است

مدیرعامل صندوق توسعه و احیای وزارت میراث فرهنگی 
بیان کرد: حدود ۳۰۰۰ بنای تاریخی در اختیار دستگاه ها و 
نهادهای دولتی در کشور داریم. شهاب طلایی شکری در 
حاشیه آیین آغاز عملیات مرمت و احیای کاروانسرای تی 
تی در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: روز سه شنبه عملیات 
مرمت کاروانسرای تی تی رسماً آغاز شد و به عنوان اولین 
کاروانسرای ثبت جهانی است که در کشور توسط صندوق 
توسعه و احیای بناهای تاریخی با همکاری اداره کل میراث 
استان گیلان از طریق جذب سرمایه گذار دارای صلاحیت 
با حساسیت های تاریخی که برای این کاروانسرا از لحاظ 
ثبت جهانی وجود دارد، انتخاب و به بخش خصوصی واگذار 
شــد. وی افزود: امیدواریم همانطور که اولین کاروانسرا 
مشــارکت بخش خصوصی را جذب کرد منجر به این امر 
شود تا سایر کاروانســراهای ثبت جهانی جهانی شده در 
کشور هم مورد استقبال ســرمایه گذاران قرار گیرد، پیش 
از این چندین کاروانسرا را در ســایر نقاط کشور به مزایده 
گذاشتیم اما متأسفانه از طرف سرمایه گذاران استقبالی 
صورت نگرفت که امیدواریم این حرکتی برای احیای سایر 
کاروانسراهای کشور باشد و منشأ خیر و برکت برای استان 
گیلان و شهرســتان سیاهکل شــود. مدیرعامل صندوق 
توســعه و احیای بناهای تاریخی وزارت میراث فرهنگی 
تصریح کرد: برنامه ریــزی کردیم تا پایان امســال برای 
۱۰۰پروژه تاریخی جذب سرمایه گذار انجام گیرد و برآورد 
این است حدود ۳۰ پروژه از مجموعه بناهای تاریخی زیر 
نظر وزارت میراث فرهنگی افتتاح شود. طلایی با بیان اینکه 
حدود ۳۰۰۰ بنای تاریخی در اختیار دستگاه ها و نهادهای 
دولتی در کشــور داریم، ادامه داد: تفاهــم نامه هایی را با 
وزارتخانه های مختلف در دســتور کار داریم تا ان شاءا...

کارگزار واگذاری بناهای تاریخی زیرمجموعه آنها شویم، به 
خصوص وزارتخانه هایی که دارای بیشترین آثار ثبت ملی 
هستند. وی بیان کرد: مقدمات واگذاری بناهای تاریخی به 
بخش خصوصی و احیا و مرمت آنها، در دولت سیزدهم آغاز 
شد، امیدواریم اجرایی شدن آنها هم در دولت چهاردهم 
آغاز شود و بتوانیم با احیا و مرمت بناهای ارزشمند تاریخی 

زمینه رونق گردشگری و صنعت توریسم را فراهم کنیم.

شنبه  ۲۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۲ صفر ۱۴۴۶ / ۱۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۶

مفاد آراء
5/153 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007003106 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  خانم احترام اکبری قلعه ســرخی فرزند 
صفر به شماره شناسنامه 2  در یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 
2731/95 متر مربع پلاک 511 اصلی واقع در قلعه ســرخ خریداری از مالک رسمی آقای 

محمود شيروانی قلعه سرخی فرزند محمد کریم محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشــود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم 
نمایند. بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/27                        

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/11
م الف: 1770710  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

تحديد حدود اختصاصي
5/154 شــماره نامــه : 140385602025006552-1403/05/23 چون تحدید حدود 
ششدانگ یکباب ساختمان به استثنا بهای ثمنيه آن پلاک شماره 45/593  واقع در وازیچه 
بخش 14 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتي به نام  نوژه نبييانی فرزند مسعود نسبت به دو 
دانگ مشاع و شــریک به قيوميت ليلا حاجی حسينی فرزند رمضان  در جریان ثبت است 
به علت عدم حضور متقاضي ثبت به  عمل نيامده اینک بنا به دســتور قسمت اخيراز ماده 
15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبرده تحدید حدود ملک مرقوم در روز سه شنبه مورخ 

1403/6/20 ساعت 9 در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهي به 
کليه مالکين و مجاورین اخطار مي گردد که در روز و ســاعت مقرر در محل حضور یابند. 
اعتراضات مجاورین و صاحبان املاک مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظيم صورت 
مجلس تحدیدي تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد  و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين 
تکليف پرونده هاي معترضي ثبت معترض ظرف یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض به این 
اداره بایســتي با تقدیم دادخواســت به مراجع ذیصلاح قضایي گواهي تقدیم دادخواست 
 را اخذ و به این اداره تسليم نماید. تاریخ انتشــار: 1403/05/27 م الف: 1770419  

ابوالفضل شهریاري نائيني مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

5/155 شماره نامه: 140385602025006562- 1403/05/23 نظر به اینکه خانم اعظم 
السادات سيرانی فروشانی طبق وکالت نامه شماره 61657 مورخ 1401/4/20  دفترخانه 
اسناد رسمی 137 اصفهان به وکالت از ورثه مرحوم اسداله طيبا طيبا ورنوسفادرانی با تسليم 
دو برگ استشهاد شهود شماره 44820 مورخ 1403/4/13 دفترخانه 137 اصفهان مدعی 
مفقود شدن سند مالکيت نه حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ پلاک ثبتی شماره 340 فرعی 
از 25 اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که تحت شــماره چاپی 268455 مورد ثبت 
صفحه 66 دفتر 555 ذیل ثبت 99648 صادر و تسليم گردیده و نامبرده اظهار داشته که سند 
مالکيت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای  صدور سند مالکيت المثنی نموده 
است. لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکيت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکيت یا سند معامله به این اداره تسليم و رسيد اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسيد یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1770817 

ابوالفضل شهریاری نائينی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان

فقدان سند مالکیت
5/156 شــماره نامه: 140385602210001710- 1403/03/10 سند مالکيت 1/5 
دانگ  مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شــماره 702 فرعی از 82 اصلی واقع در اصفهان 
بنام زهرا فصيحی ســابقه ثبت و صدور سند به شــماره چاپی 0573629 بشماره دفتر 
48 صفحه 509 که به مالکيت نامبرده در آمده و ســند صادر و تسليم شده است دیده و 
ســپس آقای هادی فصيحی بعنوان وکيل نامبرده با  ارائه درخواست کتبی به انضمام 
دو برگ استشهادیه که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتا 140302157221000228 و 
رمز تصدیق 636867  مورخ 1403/2/26  که به گواهی دفترخانه 384 اصفهان رسيده  
مدعی است که  سند مالکيت آن بعلت  نامشخص مفقود گردیده و وی درخواست صدور 
ســند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل 
ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت یا سند معامله 
به این اداره تسليم و رســيد اخذ نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکيت به 
ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد یا در 
صورت اعتراض اصل سند مالکيت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت 
المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1771683 حميدرضا  خسروي سرپرست 

واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان
تبصره 1 ماده 105 اصلاحی

5/157 شماره نامه: 140385602024005322- 1403/05/24 نظر به اینکه تمامت 
ششدانگ به استثنای بهای ثمنيه عرصه و اعيان 4/875 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ 
پلاک 2862/28 و تمامت ششدانگ به استثناء بهای ثمنيه عرصه و اعيان 4/875 حبه 
مشــاع پلاک 2862/50 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان به نام آقای ســيد ناصر نوریان 
آن سابقه ثبت و صدور ســند مالکيت دارد )که طبق پرونده ثبتی بهای ثمنيه عرصه و 
اعيان متعلق به خانم معصومه سليمی تيرانی می باشد( اعلام می دارد در اجرای تبصره 

یک ماده 105 اصلاحی آئين نامه قانون ثبت، مالک فوق تقاضای حذف قيد اســتثناء 
 مزبور را نموده که کارشناس رسمی دادگستری ميزان بهاء ثمنيه عرصه و اعيان مقادیر 
فوق الذکر را به مبلغ 55/000/000 برآورد و اعلام نموده و متقاضی آن را به حســاب 
ســپرده طبق شــماره قبــض 0310328569798890 مــورخ 1403/5/22 به مبلغ 
55/000/000 ریال واریز نموده و چون ذی نفع فاقد نشانی است با توجه به مفاد تبصره 
یک آئين نامه فوق الذکر مراتب فقط یک مرتبه در روزنامه کثيرالانتشار آگهی می شود 
تا ذینفع جهت دریافت بهاء تعيين شــده به منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 
مراجعه و در صورتيکه تضييع حقی شده باشد ميتواند از تاریخ انتشار این آگهی به مدت 
یک ماه به مراجع صالحه قضائی مراجعه و گواهی طرح دعوی را به این اداره تسليم نماید 
بدیهی است در صورت عدم مراجعه ذینفع به مراجع  قضائی در مدت تعيين شده و عدم 
ارائه گواهی طرح دعوی، ســند مالکيت متقاضی بدون قيد  استثناء بهاء ثمنيه عرصه و 
اعيان صادر و تسليم خواهد شــد. م الف: 1771694 مهدی شبان مدیر واحد ثبتی 

حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
تحديد حدود اختصاصي

5/158 چون تمامي ششــدانگ قطعه زمين معــروف جف پلاک ثبتــي 352 فرعي 
از 9- اصلي واقــع در کوی علياء جزء بخــش 9 نطنز که طبق ســوابق و پرونده ثبتي 
به نام مهــدی فخر الدینی و غيــره در جریان ثبت ميباشــد و عمليــات تحدید حدود 
قانوني آن به عمل نيامده اســت. اینک بنا به دســتور قســمت اخير مــاده 15 قانون 
ثبت و طبــق تقاضاي نامبــرده تحدید حدود پــلاک مرقوم در روز پنج شــنبه مورخ 
1403/07/12  ســاعت 10  در محــل شــروع و به عمــل خواهد آمد لــذا به موجب 
این آگهي بــه کليه مجاوریــن اخطار مي گــردد که در روز و ســاعت مقــرر در این 
آگهــي در محل حضور یابنــد و اعتراضــات مالکين یــا مجاورین مطابــق ماده 20 
 قانون ثبت از تاریخ تنظيــم صورتمجلس تحدیــدي تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد.

تاریخ انتشار:1403/05/27  م الف: 1771459 رحمت اله شاهدي مدیر واحد ثبتي 
حوزه ثبت ملک نطنز



معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار ی اصفهان خبر داد؛

پیش بینی ۳۷ پرواز اربعین از اصفهان
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان گفت: تا کنون ۳۷ پرواز برنامه ریزی شده 
که پیگیر هستیم تعدادی پرواز از شرکت های داخلی به این تعداد افزوده شود.به گزارش »ایسنا«، 

محمدرضا جان نثاری، در ســتاد اربعین 
استان اصفهان با بیان این مطلب افزود: 
تعداد پروازها برای حجم درخواست سفر 
به عتبات کافی نیســت.وی بــا انتقاد از 
برخی سرپیچی ها از سمت شرکت های 
هواپیمایــی گفــت: اقدامی کــه برخی 
شــرکت های هواپیمایی انجام می دهند 
نوعی مقابله با تصمیم حاکمیت اســت. 
اینکه زمان باز شدن درگاه خرید بلیت و نوع 
فروش مشخص نباشد، قابل قبول نیست 

و باید نظارت جدی تری در این زمینه لحاظ شود. معاون سیاسی، امنیتی استانداری اصفهان تصریح 
کرد: مشابه سازی هایی در سطح کشور با مراسم اربعین کربلا در حال شکل گرفتن است که در تبلیغات 
شهری و صدا و سیما باید موارد رعایت شود. اربعین مراسم خاصی در مکانی خاص است که مشابه و 
جایگزین ندارد و باید ارزش و عظمت آن حفظ شود پس عبارت هایی مثل موکب و پیاده روی اربعین 
در شهرها قابل قبول نیست و مراسماتی که در اصفهان و سایر نقاط برگزار می شود، بزرگداشت است.

جان نثاری با بیان اینکه درخواست های تخصیص بودجه ساخت موکب در مرز مهران مطرح شده، 
گفت: قرار بود زمینی در منطقه شلمچه برای استان اصفهان اختصاص داده شود، اما اختلافاتی ایجاد 
شده بود، در نهایت ستاد عتبات اعلام آمادگی کرد که در صورت آماده بودن بودجه می تواند زمینی در 

مرز مهران خریداری کند.
وی تأکید کــرد: مواکب درمانــی ایرانی و جایگاه های سوخت رســانی به صــورت خاص تر اعلام و 
اطلاع رسانی شود تا زائران ایرانی با مشکل مواجه نشوند. در خصوص ناوگان حمل و نقل هم صنایع 

مکلف اند به درخواست های راهداری عمل کنند.
در ادامه این جلسه جعفر عسکری، رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات استان اصفهان از اعزام ۱۰۲ 
موکب با ۵۰۰ دستگاه کامیون و تریلر تا سه شنبه شب گذشته خبر داد و گفت: ۲۵۰ روحانی و ۱۵۰ نفر 
خادم مستندساز به این سفر اعزام شده اند، همچنین مشکلاتی برای عبور ژنراتورهای مواکب از مرز 
ایجاد شده است، همچنین خبرهایی از فروش بلیت ها خارج از چارچوب مقرر به گوش می رسد که 

این مسائل نیاز به رسیدگی دارد.
در ادامه حجت الاسلام مهدی گرجی، مسئول کمیته فرهنگی ستاد اربعین استان اصفهان با بیان اینکه 
تا صبح روز چهارشنبه ۱۸۲ هزار نفر از اصفهان در سامانه سماح ثبت نام کرده اند، گفت: ۱۰۵ نفر نیز از 
کارگزاران حج و زیارت نیز برای حضور و خدمت رسانی در زمینه راهنمایی زوار به نجف عزیمت خواهند 
کرد، در بخش فرهنگی هم حج و زیارت محصولات خوبی از جمله کتاب، پرچم شعار راهپیمایی و سایر 

اقلام فرهنگی را برای توزیع میان زوار و مبلغان در اختیار ستاد عتبات و دفتر تبلیغات گذاشته است.
کمیته های مختلف ستاد اربعین نیز در بخش دیگر از این جلسه به ارائه گزارش  عملکرد خود پرداختند 
که بنابر اعلام کمیته گمرک، ارسال تجهیزات و مواد اولیه مواکب از دو هفته گذشته آغاز شده و طی این 

مدت  ۵۵۰ دستگاه کامیون شامل تجهیزات از گمرکات اصفهان و کاشان ارسال شده است.
نماینده اداره گذرنامه نیز از صدور ۱۵۵ هزار گذرنامه از ابتدای محرم تا کنون خبر داد و گفت: ۱۴ هزار 

ثبت نام اتباع هم طی این مدت انجام شده است.
همچنین نماینده سازمان حمل و نقل جاده ای استان اصفهان، گفت: از ابتدای طرح اربعین تا پایان روز 
سه شنبه، ۳۱ هزار و ۶۸۸ نفر با ۱۰۷۹ ناوگان اعزام شده اند که بیشترین تقاضا برای مرز مهران است و 
برای پاسخگویی به نیاز صنایع باید همکاری لازم را داشته باشند که تا کنون به حد مطلوبی نبوده است.

معاون فرهنگی و پرورشی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان مطرح کرد

کمبود مشاور در مدارس استان اصفهان

معاون فرهنگی و پرورشــی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان 
گفت: کمبود مشاور در مدارس استان اصفهان برای هدایت تحصیلی و 
ارائه خدمات روان شناختی به دانش آموزان مشکلاتی را ایجاد کرده است.

مهدی نم نبات، در سفر به تیران و کرون و نشست با مسئولان آموزش و 
پرورش این شهر به کمبود نیروی مشاور در مدارس استان اصفهان اشاره 
و اظهار کرد: تنها ۶۰۰ مشــاور در آموزش و پرورش این اســتان فعالیت 
دارند که نسبت به ۵۶۰۰ مدرسه چالش جدی را در نیروی انسانی داریم.

وی افــزود: این کمبــود نیــرو در ارائه خدمــات مشــاوره تحصیلی و 
روان شناختی دانش آموزان تأثیر گذاشته و مانع از خدمت رسانی بیشتر 

و پیشگیری از آسیب های اجتماعی شده است.
معاون فرهنگی و پرورشــی اداره کل آموزش پرورش اســتان اصفهان 
معتقد است با توجه به روند فزاینده آسیب های اجتماعی، نیاز به وجود 
روانشناس در مدارس ویژه نوجوان نیاز بوده که برای جبران این کمبود از 

رابطان مشاور مدارس استفاده می شود.
نم نبــات اضافه کــرد: بــرای توانمندســازی رابطــان مشــاور طرح 
شهیدشــاهمرادی، نماد و دوره های توانمندسازی اجرا می شود که این 
طرح ها در تیران و کرون نیز با حضور کارشناسان استانی اجرا خواهد شد.

وی با بیان اینکه در حوزه پیشــگیری از آسیب های اجتماعی آموزش و 
پرورش تنها مانده اســت، تصریح کرد: ۱۴ نهاد اداری و خدماتی در این 
خصوص مأموریت دارند، اما کمتر این تعامل و همکاری دیده شده و یا به 

این موضوع مهم می پردازند.

معاون فرهنگی و پرورشی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان به 
طرح مرهم نیز اشاره و اظهار کرد: در قالب این طرح معلمان و تیم اجرایی 
مدارس مفاهیم آموزشی برخورد با دانش آموزان و رفتارهای اجتماعی را 
می آموزند. نم نبات طرح شهید خیزاب را نیز از دیگر برنامه های آموزش و 
پرورش در حوزه مشاوره و خدمات روان شناختی عنوان کرد و یادآور شد: 
در این طرح مفاهیم مربوط به زندگی و روابط اجتماعی را معلمان آموخته 

و در فرآیند آموزش و پرورش به کار می بندند.
وی با بیان اینکه بــرای برون رفت از مشــکلات اجتماعی و موضوعات 
فرهنگی نیازمند راهکارهای نوین و جذاب هستیم، خاطرنشان کرد: اراده 
و عزم مصمم مدیران بعضی از مدارس باعث شده تا با وجود کمبود منابع 

مالی در این خصوص اما کارهای مؤثری انجام شود.
معاون فرهنگی و پرورشــی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان 
با بیان اینکه خدمات مشــاوره در مراکز تحت نظارت آموزش و پرورش 
انجام می شــود، گفت: خط تلفن ۱۵۷۰ برای این موضوع فعال بوده و 

خدمت رسانی می کند.
مدیرآموزش و پرورش تیران و کرون  نیز در این جلسه به ضرورت آموزش 
و توانمندسازی دانش آموزان جهت پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
اشاره و اظهار کرد: با وجود کمبود نیروی انسانی مشاور در این شهرستان 

هدایت تحصیلی و ارائه خدمات مشاوره با مشکل روبه رو بوده است.
حســین صائبی افزود: دســتگاه های اداری در بعضــی از موضوعات 

روانشناسی با مدارس شهرستان همکاری دارند.

اخبار جامعه

مدیر ستاد اقامه نماز اســتان اصفهان گفت: مرکز 
تخصصی نماز اســتان اصفهان به زودی با موافقت 
هیئت امنای کشــوری پس از قم و مشهد به عنوان 

سومین بخش افتتاح خواهدشد.
به گزارش »تسنیم« حجت الاســلام والمسلمین 
ابراهیم رنجبر در نشست خبری دهه ترویج و توسعه 
فرهنگ نماز پیرامون وظایف این ســتاد اظهار کرد: 
ستاد اقامه نماز ترویج و توسعه فرهنگ اقامه نماز در 

جامعه را برعهده دارد و مسئولیت اصلی ما پیگیری 
اجرای وظایف دستگاه های مختلف مصوب ستاد 

اجرایی نماز و هیئت دولت است.
وی افزود: همیشــگی بودن نماز و تبلیغ همیشگی 
برای نماز مورد تأکید حجت الاسلام قرائتی مدیرکل 
ســتاد اقامه نماز کشــور بوده و  از اهمیت اشــاعه 
فرهنگ نماز این است که تا کنون هرساله اجلاس 
نماز با نظر رهبر معظم انقلاب برگزار شده و ۳۰ پیام از 

ایشان درباره نماز ابلاغ و اعلام شده است.
مدیر ستاد اقامه نماز اســتان اصفهان با بیان اینکه 
آخرین روز مرداد روز جهانی مســاجد اســت و ۲۱  
تا ۳۱ مــرداد دهه ترویــج معارف نمــاز نامگذاری 
شده خاطرنشــان کرد: در این زمینه به دستگاه ها 

و کلیه مراکز فرهنگی ســطح اســتان برای اجرای 
برنامه هایی در این دهه ابلاغ انجام دادیم. 

حجت الاسلام رنجبر افزود: نشست هایی با موضوع 
نماز برای پرسنل و خانواده ها، برگزاری نمایشگاه، 
تولید محتوا در فضای مجازی و حقیقی، مسابقات 
کتابخوانی از جمله برنامه های ستاد اقامه نماز برای 

گرامیداشت این دهه است.
وی افزود: هدف گذاری اصلی ستاد روی دانشگاه 
فرهنگیان و مدارس اســت و دوره های آموزشــی 
برای مدیران مدارس، معلمان پایه ســوم ابتدایی 
دختران و هشتم پسران و همه گروه های مرتبط با 
مبحث نماز به میزان ۱۶،۱۴ و ۸ ساعت انجام شده 

و خواهد شد.

افتتاح مرکز تخصصی نماز استان اصفهان

یک سارق ۱۱ بار 
کابل های مخابراتی در 

اصفهان را سرقت کرد
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی 
استان با اشاره به اعتراف سارق به ۱۱فقره 
سرقت اظهارکرد: مالخر این پرونده نیز 
دستگیر که به همراه سارق پس از تکمیل 
تحقیقات برای انجام اقدامات قانونی به 

مرجع قضایی تحویل شدند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان از محدودیت های جدید 
در پذیرش دانش آموزان اتباع در مدارس استان برای رفع نارضایتی های عمومی 

و ساماندهی مؤثرتر خبرداد

میهمان نوازی با ضابطه و قاعده
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان از کاهش ۵۰ درصدی پذیرش دانش آموزان 

اتباع خارجی در مدارس استان خبر داد.
به گزارش »ایرنا«، محمدرضا جان نثاری در نشســت ســتاد ســاماندهی اتباع خارجی در استان  
اصفهان گفت: در ســال گذشته، مدارس اســتان اصفهان مجاز بودند تا ۴۰ درصد از ظرفیت خود را 
به دانش آموزان اتباع خارجی اختصاص دهند، اما از ســال تحصیلی جدید این میزان به ۲۰ درصد 
کاهش خواهد یافت.وی تصریح کرد: انتظار می رود در سال های آینده این میزان نیز کاهش یابد.

جان نثاری هدف از ایــن تغییرات را رفع نارضایتی های عمومی ناشــی از حضــور اتباع خارجی و 
ساماندهی مؤثرتر آنها اعلام و تصریح کرد: ساماندهی مهاجران خارجی در چارچوب ضوابط مشخص 

شده است و بایدحرف مردم را شنید و به آن توجه کرد.
معاون سیاسی، امنیتی اســتانداری اصفهان گفت: اکنون به دلیل حضور اتباع و مهاجران خارجی 
در کشور و اســتان نارضایتی هایی برای شــهروندان به وجود آمده که وظیفه ما برنامه ریزی جامع 
در راستای رفع این نارضایتی هاست. وی افزود: ســاماندهی اتباع خارجی، چند وجهی است، در 
برخی جنبه ها موفق و در برخی جنبه ها ناموفق عمل شده است، برای مثال در طرد اتباع غیرمجاز 
از استان ها موفق و در جلوگیری از بازگشت مجدد آنان به کشور ناموفق هستیم که همین موضوع، 

فرایند طرد آنها را از کشور مشکل می کند.
جان نثاری با اشاره به اقدامات صورت گرفته در دولت سیزدهم در راستای ساماندهی اتباع خارجی 
گفت: دولت سیزدهم بلندترین و مستحکم ترین گام در ساماندهی اتباع خارجی را برداشت و در 

حال حاضر بایستی اصول ساماندهی اتباع نیز اعمال شود.
وی تأکید کرد: به هیچ وجه از ضوابط قانونی کوتاه نخواهیم آمــد و بر رعایت قوانین و ضوابط ملی 

خود را متعهد می دانیم.
معاون اســتاندار اصفهان ادامه داد: اگر ســاماندهی اتباع خارجی با تفکیک وظایف دستگاه های 

مختلف همراه باشد بدون شک در این امر موفق خواهیم شد.
جان نثاری گفت: ساماندهی اتباع خارجی رُکن اساسی است و خلأهای قانونی استانی در راستای 

طرد اتباع همراه با اقدامات انجام شده باید بصورت مفصل و مکتوب به وزیر کشور منعکس شود.
به گزارش »ایرنا«، استان اصفهان بیش از پنج میلیون و ۳۰۰ هزار نفر جمعیت در ۲۹ شهرستان دارد.

به گفته مسئولان، اکنون اتباع ۲۴ کشور خارجی در اصفهان اقامت دارند که بیشترشان افغانستانی ها 
هستند.

اکنون ۵۲ هزار دانش آموز اتباع بیگانه در مدارس استان اصفهان به تخصیل اشتغال دارند.
 ۱۲ شهرســتان نطنز، فریدن، فریدونشهر، سمیرم، چادگان، خوانســار، دهاقان، نائین، گلپایگان، 
خور و بیابانک و اردستان و بخش هایی از شهرستان های آران و بیدگل دارای ممنوعیت تردد، اقامت 
و اشتغال برای اتباع افغانستانی هستند ولی اتباع قانونی و مجاز می توانند در ۱۷ شهرستان دیگر 

استان حضور داشته باشند.

انجام مزایده الکترونیکی در دادگستری استان اصفهان
تاکنون فرایند ۲۲۷۰ مزایده الکترونیکی در دادگستری استان اصفهان انجام شده است.

رئیس کل دادگستری اســتان اصفهان با بیان اینکه در اســتان اصفهان عمده مزایده ها به صورت 
الکترونیکی در حال انجام است، گفت: بر پایه سیاســت های قوه قضاییه یکی از آنها جلوگیری از 

مراجعات حضور شهروندان برای فرایندهای قضایی است. 
حجت الاسلام والمسلمین اســد ا... جعفری اظهار کرد: تا اواخر پارسال این فرایند به طور سنتی 

انجام می شد که مشکلات خاص خودش را داشت.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

رئیس پلیس راهور فراجا اعلام کرد؛

 کاهش تصادفات 
زائران اربعین و افزایش 

۱۶درصدی ترددها
رئیس پلیس راهور فراجا اعلام کرد که علیرغم 
افزایش شــمار زائران اربعیــن تاکنون آمار 
تصادفات رانندگی مربوط به زائران نیز کاهش 

داشته است.
سردار ســید تیمور حســینی در گفت وگو با 
»ایســنا« اظهار کرد: برابر آخریــن آمارها از 
ابتدای ماه صفر تا کنون شــاهد افزایش ۱۶ 
درصدی زائران نســبت به مدت مشابه سال 
قبل بودیم که نشان از شــور و شعور حسینی 
مــردم ایــران دارد، همچنین تردد وســایل 
نقلیه در اســتان های مرزی نیز با افزایشــی 
۱۶ درصدی همراه بوده است. رئیس پلیس 
راهور فراجا با بیان اینکه مرزهای شــلمچه، 
مهران و چذابه بیشــترین سهم تردد وسایل 
نقلیه را به خود اختصــاص داده اند، بر لزوم 
اســتفاده زائران از تمامی مرزهای زمینی از 
جمله خســروی، تمرچین و باشماق تأکید 
کــرد و گفت: توزیع بــار ترافیکــی در تمامی 
مرزها، می تواند به روان سازی تردد و کاهش 
مشکلات زائران کمک شــایانی کند، بررسی 
آمارها نشــان می دهد که مرزهای شلمچه با 
۳۵ درصد، مهران با ۳۴ درصد و چذابه با ۱۳ 
درصد، بیشترین سهم تردد وسایل نقلیه را به 
خود اختصاص داده اند،  این در حالی اســت 
که بیش از ۲۱ میلیون تردد وســیله نقلیه در 

استان های مرزی ثبت شده است. 
رئیــس پلیس راهــور فراجا گفــت: یکی از 
نکات قابل توجه در اربعین امســال، کاهش 
۳ درصــدی آمــار تصادفــات اتوبوس ها و 
ناوگان عمومی نسبت به سال گذشته است. 
خوشبختانه تا این ســاعت)روز پنجشنبه( 
هیچ مورد فوتی در تصادفات وســایل نقلیه 
عمومی نداشتیم. این دستاورد بزرگ نتیجه 
تلاش هــای شــبانه روزی پلیــس راهور و 
همکاری سایر دســتگاه های مسئول است. 
وی از زائران خواســت قبل از سفر، نسبت به 
بررســی فنی خودروهای خود و اطمینان از 

سلامت آنها اقدام کنند .

 سرپرســت اداره کل بنیاد شــهید و امور ایثارگــران اصفهان گفــت: ۱۱۰ نفر از مجموع شــهدای والامقام این اســتان در دورانی که در اســارت دشــمن بودند 
مظلومانه به شهادت رسیدند. 

محمد انصاری پور در گفت و گو با »ایرنا« افزود: پیکر مطهر ۲۱ تن از این شــهدای غریب در اسارت در گلستان شهدای اصفهان مدفون است و باقی در گلزارهای 
شهدای شهرهای مختلف اســتان آرمیده اند. وی اظهار کرد: این شهدا در دفاع علیه دشمن بعثی و همچنین غائله  کردســتان به اسارت دشمن در آمده و پس 
از تحمل شکنجه های بسیاربه شهادت رسیدند. سرپرست اداره کل بنیاد شــهید و امور ایثارگران اصفهان افزود: چند سالی پیکرهای مطهر این شهدا در عراق و 
همچنین در کردستان عراق مدفون بود که پس از بررسی و جستجو و با همکاری آزادگان، توسط کمیته مفقودین وسایر سازمان های ذیربط به کشور منتقل شد.

وی خاطرنشان کرد: به منظور بزرگداشت یاد و خاطره این شهدا، نخستین اجلاسیه  کنگره  شهدای »غریب در اسارت« استان اصفهان پنج شنبه، در گلستان شهدای 
اصفهان برگزار شد. انصاری پور افزود: در این مراسم که در آستانه ۲۶ مرداد و سالروز ورود آزادگان به میهن اسلامی برگزار شد، برنامه های متنوع فرهنگی، هنری 

و مذهبی در نظر گرفته شده بود که محوریت اجرای این برنامه ها بر عهده  ستادی متشکل از آزادگان سرافراز اصفهان قرار داشت. 

۱۱۰ اصفهانی در غربت اسارت به شهادت رسیدند

 رئیس اتحادیه تریکو خرازی اصفهان:

ضعف آموزش، چالش اتحادیه 
خرازی اصفهان است

رئیس اتحادیه تریکو خرازی شهرستان اصفهان بیان کرد: 
ضعف آموزش، اصلی ترین چالش در بین اعضای اتحادیه 
ماســت.  وحید نژاد تبریزی در گفت وگو با »ایسنا« و در 
تبیین اصلی ترین چالش هــا و دغدغه های این اتحادیه، 
اظهار کرد: بیشتر مشــکلات و چالش های اتحادیه ما به 
آموزش مربوط است. در تمامی زمینه ها ما نیازمندیم که 
اعضای اتحادیه را آموزش دهیم. چه در زمینه مهارت های 
عمومی مانند فروش و ارتباط با مشتری و چه در حوزه های 
تخصصی هر صنــف به ارائه آموزش احتیاج اســت. وی 
افزود: امروزه، روش های فروش در مقایســه با گذشته 
تفاوت های اساسی یافته است. الان بازار رقابتی ای وجود 
دارد که متأثر از آن به ارائه انواع خدمات مجبوریم. مردم ما 
به روز شده اند و آگاهی از نیازهای آنها برای اصناف مختلف 
از طریق آموزش محقق می شود. به روزرسانی اتحادیه در 
همه ابعاد اهمیتی جدی دارد. رئیس اتحادیه تریکو خرازی 
شهرستان اصفهان گفت: ارتباط منظم و هدفمند صنوف با 
اماکن یا دارایی یا بخش های پزشکی باید بیشتر شود. باید 
به مسائل مختلف از زوایای متفاوت نگاه کرد. نباید فقط از 
موضع خودمان به یک مقوله نظر کنیم. نژادتبریزی یادآور 
شد: بین اجاره بها و فعالیت یک واحد صنفی باید تناسب 
وجود داشته باشد. اگر بخواهیم اجاره بها را متناسب با تورم 
به واحدهای صنفی تحمیل کنیم، مشکلات بسیاری ایجاد 
می شود. نیاز به هماهنگی و هم خوانی داریم تا خدمات هم 
بهتر ارائه شود. او افزود: اجاره بها نامتعارف شده است و بر 
روی قیمت کالا و مسائل مختلف اثر می گذارد. حتی خیلی 
از واحدهای صنفی با ابطال پروانه خود این شــغل را کنار 
می گذارند. گسترش بیکاری یکی از پیامدهای اجاره بهای 
نجومی اســت. ما باید بیکاری را ریشه کن کنیم، نه اینکه 
عامل گسترش آن شویم. الان برخی از کارخانه های ما تا 
چهار روز در هفته هم تعطیل هستند. صنوف و شهرداری نیز 
به همکاری مثبت تری نیاز دارند. وی گفت: فرایند واردات 
و صادرات ما نیز با انواع چالش و مسئله روبه روست که در 
دایره خود اتحادیه کاری از دستمان برنمی آید. مبادله پول 
برای ما دشوار است. ممکن است کالای مرغوب به دست 
ما نرسد و پولمان هم رفته باشد. قبل از تأیید استاندارد یک 

کالا باید پول آن را بدهیم و این معضل است.

شنبه  ۲۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۲ صفر ۱۴۴۶ / ۱۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۶

عکس: رکنـا



سرپرست کاروان ورزش ایران در بازی های پارالمپیک 2024 پاریس با یادآوری اینکه بازی های پارالمپیک از ۷ شهریور آغاز می شود، گفت: البته رقابت برخی 
رشته ها پیش از افتتاحیه آغاز می شود، کاروان ایران جمعه آینده عازم پاریس می شود. به گزارش »مهر«، ســید محمد پولادگر تأکید کرد: در ۵ رشته در هر دو 
بخش مردان و زنان نماینده داریم، در مجموع ۶۵ ورزشــکار داریم و پاراتیراندازی، پارادوومیدانی، گلبال، والیبال نشسته، پاراتیروکمان، پاراجودو، پاراتکواندو، 
پاراکانو و پاراوزنه برداری رشته های اعزامی هستند. وی در مورد پاداش پای سکوی ورزشکاران گفت: پاداش به تأمین منابع مالی بستگی دارد و میزان آن رقم 
استانداردی نیست. البته هنوز منابع مالی را به طور کامل تأمین نکرده ایم، با این حال رقمی مشخص شده است.  نایب رئیس کمیته ملی پارالمپیک افزود: بر 
این اساس برای مدال آوران طلا در بازی های پارالمپیک 4 میلیارد تومان در نظر گرفته شده است، مدال آوران نقره یک و نیم میلیارد دریافت می کنند و به مدال 
آوران برنز هم یک میلیارد اهدا می شود. پاداش مدال آوران تیمی ۷۵ درصد پاداش تعیین شده برای رشته های انفرادی است. وی تصریح کرد: همچنین اعضای 
کادر فنی هم ۷0 درصد پاداش را دریافت می کنند، ۳0 درصد بقیه به آداب و رفتار و عملکرد آنها بستگی دارد چراکه برای مان اهمیت دارد. علاوه بر پاداش تعیین 
شده، به ورزشکارانی که رفتارهای شایسته ای داشته باشــند، 2۵ درصد پاداش تعیین شده برای مدال شان، به عنوان تشویق نیز اهدا می شود. پولادگر در مورد 
بودجه تخصیصی به این کمیته گفت: وضعیت سوزناک است، تاکنون ۳۳ درصد دریافتی داشتیم اما قول داده شــده تا هفته آینده ۹۶ درصد دریافتی داشته 

باشیم و در واقع به این امید پاداش ها را تعیین واعلام کرده ایم.

میزان پاداش مدال آوران بازی های پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس مشخص شد 

پدر یامال را با چاقو زدند!
منیر نصراوی، پدر لامینه یامال، پدیده نوظهور تیم فوتبال بارســلونا، عصر روز چهارشــنبه در شهر 

ماتارو مورد حمله قرار گرفت و به شدت زخمی شد.
به گزارش »خبرآنلاین«، این حادثه در پی درگیری در یک پارکینگ رخ داده و مهاجم با استفاده 
از چاقو به آقای نصراوی حمله کرده اســت. پدر لامینه یامال بلافاصله به بیمارستان کان روتی در 
بادالونا منتقل شــد و حال عمومی اش وخیم گزارش شده اســت. با این حال، منابع آگاه اعلام 
کرده اند که خوشبختانه جان وی در خطر نیست. پلیس کاتالونیا تحقیقات خود را برای دستگیری 
عامل یا عاملان این حادثه آغاز کرده اســت. ایــن رویداد تلخ، جامعه فوتبال اســپانیا و به ویژه 
هواداران بارسلونا را شوکه کرده است. لامینه یامال، نوجوان مستعد بارسلونا و اسپانیا، در ماه های 
اخیر به دلیل عملکرد درخشــانش در ترکیب اصلی ماتادورها در یورو 2024، به یکی از ستارگان 

نوظهور فوتبال جهان تبدیل شده است.

خبر ناگوار  بارسا به جانشین مسی
درخشش خیره کننده آنسو فاتی در ترکیب بارسلونا باعث شده بود که بسیاری به ظهور یک لیونل 
مسی دیگر امیدوار باشند و او را مدعی اصلی تبدیل شدن به ستاره اول این تیم پس از جدایی این 
فوق ستاره آرژانتینی بدانند اما شرایط به شکل دیگری پیش رفت. به گزارش »ورزش سه«، فاتی 
بعد از یک فصل حضور قرضی ناموفق در برایتون به بارســا برگشته و باشگاه کاتالان تمایلی برای 
حفظ او ندارد. بارسا موظف است عملیات خروج را برای ثبت قرارداد بازیکنان تسریع کند. اولویت 
فروش کلمنت لنگله و آنسو فاتی در اسرع وقت است و فاتی نزدیک تر به درب خروج است. بارسا 
در تماس دائمی با ایجنت او است که پس از رد شدن احتمال رفتن او به عربستان، چندین راه را 

برای انتقال قرضی این بازیکن را بررسی می کند. 
سویا، بنفیکا و ولورهمپتون به این بازیکن علاقه مند هستند و بارسا منتظر تصمیم نهایی بازیکن 
است. آنسو همچنین بدشانس بوده و نتوانســت خود را در پیش فصل به فلیک نشان دهد، اما 
واقعیت این اســت که مدیریت ورزشــی از قبل برنامه ریزی کرده بود که با توجــه به تعداد زیاد 
بازیکنان هجومی در تیم، دروازه خروج را به روی او باز کند. آنســو می خواســت بماند اما موضع 

بارسا متفاوت است و او باید هر چه زودتر برود.

ششمین قهرمانی رئال مادرید با غلبه بر آتالانتا
تیم فوتبال رئال مادرید اسپانیا موفق شد با برتری 2 بر صفر مقابل آتالانتا ایتالیا به عنوان قهرمانی 

در سوپر جام اروپا دست پیدا کند.
به گزارش ایرنا، رئال مادرید فصل گذشته موفق شد به عنوان قهرمانی در رقابت های لیگ قهرمانان 
اروپا دســت پیدا کند و در مقابل آتالانتا به عنوان قهرمان رقابت های لیــگ اروپا پا به این دیدار 
گذاشــته بود. در اولین لحظات ورود بازیکنان به زمین، نکته ای توجه هــواداران را جلب کرد. در 
اقدامی تحسین برانگیز دو تیم با کودکانی که دارای معلولیت جسمی هستند وارد زمین شدند که 

باعث واکنش مثبت هواداران شد. 
وینیسیوس جونیور در محوطه جریمه مدافع آتالانتا را از پیش رو برداشت و با یک پاس در عرض 
فدریکو والورده را در مقابل دروازه خالی موسو قرار داد تا این بازیکن در دقیقه ۵۹ به راحتی گل اول 
را به نام خودش ثبت کند. جود بلینگام در محوطه جریمه بعد از دریبل مدافع آتالانتا با یک پاس 
در عرض توپ را به کیلیان امباپه رساند و این فوق ستاره فرانسوی در دقیقه ۶۸ موفق شد با یک 

ضربه دقیق دومین گل تیمش و اولین گل خود برای رئال را به ثمر برساند.
رئال مادرید با این نتیجه موفق شد به عنوان قهرمانی در سوپر جام اروپا دست پیدا کند و اولین 
قهرمانی را در فصل جدید جشن بگیرد. کهکشــانی ها با این قهرمانی بالاتر از میلان و بارسلونا با 

۶عنوان قهرمانی به عنوان پرافتخارترین تیم تاریخ رقابت های سوپر جام دست پیدا کرد.

  انتقال لژیونر ایرانی لخ پوزنان لهستان به لیگ برتر قوت گرفت 

 قلی زاده-پرسپولیس؛ خیلی نزدیک، خیلی نزدیک تر! 
قلی زاده پرسپولیسی می شود؟ این شایعه  مرضیه غفاریان
چند روزی است که پررنگ تر شده، درست از 
زمانی که رئیس فدراسیون فوتبال از حل شدن مشکل سربازی بازیکنان 
ملی پوش خبر داد. مهدی تاج سه شــنبه هفته گذشته در مجمع سالیانه 
هیئت فوتبال اســتان آذربایجان شرقی گفت: »مشــکلی بابت سربازی 
ملی پوشان نداریم. دنبال راه حل منطقی بودیم که پذیرفتند.« همین کافی 
بود تا پرونده سرخپوش شدن ملی پوش ایرانی لخ پوزنان لهستان دوباره 

از سرگرفته شود.
پرسپولیسی ها بعد از جدایی مهدی ترابی برای تقویت خط حمله خود در 
بازار تابستانی درصدد جذب مهاجمی ششدانگ بوده اند. علی قلی زاده از 
همان ابتدا یکی از گزینه های مدنظر باشگاه پرسپولیس برای جایگزینی 
ترابی بود اما به دلایلی چون مشکل سربازی این بازیکن، به نظر نمی رسید 

انتقال علی قلی به ایران امکان پذیر باشد.
این در حالی بود که علاوه بر سرخپوشــان تهرانی، سرخپوشان تبریزی و 
آبی پوشــان پایتخت هم در صدد جذب این ملی پوش 2۸ ســاله بودند. 
پرونده انتقال علی قلی به استقلال با توجه به عدم تمایل خود این بازیکن 
به آبی پوش شدن در نطفه خاموش شــد. با اینکه با توجه به رابطه خوب 
این ستاره ملی پوش با اسکوچیچ و ترابی و بیرانوند در تراکتور، حضور او در 
جمع پرشورهای تبریزی محتمل تر به نظر می رسید اما در نهایت قلی زاده 
در گفتگویی با تشکر از همه تیم های ایرانی که خواستار او شده بودند با بیان 
اینکه شرایط برای بازگشت وی به لیگ ایران »فعلًا مهیا نیست« به نوعی 
آب پاکی را روی دست خواستگاران ایرانی خود ریخت. او که همچنان تحت 
قرارداد با باشگاه لهستانی است »رقم بالای رضایتنامه« خود را مهمترین 

مانع در این راه دانست.

 در این بین به نظر می رســد تراکتور با جذب مهدی عبدی بی خیال جذب 
قلی زاده شــد این درحالی است که عبدی با سرخپوشــان تهرانی قرارداد 
داشت اما در فهرست خروجی سرمربی اسپانیایی پرسپولیس قرار گرفت.  
اخیراً خبر رسیده که باشگاه پرسپولیس با نهایی شدن انتقال سهامش به 
کنسرسیوم بانک ها و همچنین حل شدن مشکل سربازی ملی پوشان بار 
دیگر پرونده جذب قلی زاده را به راه انداخته اســت. در این بین رسانه های 
لهستانی هم مدعی شدند که سرمربی دانمارکی لخ پوزنان اعتقاد چندانی 
به قلی زاده ندارد و از عملکرد وی در تمرینات راضی نیست از این رو مشکلی 
با جدایی وی ندارد. به نظر باشگاه لهستانی هم ممکن است در صدور برگ 
خروج این ستاره ایرانی کوتاه بیاید؛ با این تفاسیر و از آنجا که پرسپولیس 
از بچگی تیم محبوب این ستاره ملی پوش بوده هیچ بعید نیست به زودی 
شایعه حضور علی قلی در جمع شاگردان گاریدو رنگ واقعیت به خود بگیرد.  
اما اینکه در صورت تحقق پیوستن قلی زاده به پرسپولیس آیا این بازیکن 
در لیگ برتر ایران موفق حاضر خواهد شد یا نه را گذر زمان مشخص خواهد 
کرد. علی قلی زاده اگرچه یکی از بهتریــن بازیکنان تیم ملی ایران در جام 
جهانی 2022 بود اما پس از جدایی از شارلروا بلژیک و حضور در کاشیمبا 
ترکیه و همچنین پس از آن، با انتقال به لیگ لهستان و پوشیدن پیراهن 
لخ پوزنان از دوران اوج خــود فاصله گرفت. این مهــره هجومی در فصل 
گذشته نه در بازی های باشگاهی خود و نه در ترکیب تیم ملی ایران هرگز 
پایش به گل باز نشــد. قلی زاده در این مدت حتی موفق به ثبت پاس گل 
هم در کارنامه فوتبالی خود نشد. با این تفاســیر آیا می توان امید داشت 

برتر ایران دوباره به دوران علی قلی با بازگشت به لیگ 
هم به سرنوشت شهاب اوج خود برگــردد یا اینکه او 

زاهدی دچار خواهد شد؟

خبر روز

آیین نامه سوپرجام ایران اصلاح شد
اصلاحیه جدید سوپرجام فوتبال ایران که از سوی سازمان لیگ انجام شد الگویی از مسابقه سوپرجام در 
کشورهای انگلستان، فرانسه و آلمان است. به گزارش »مهر«، سازمان لیگ فوتبال ایران از تغییر آئین 
نامه برگزاری مسابقات لیگ برتر و لیگ یک باشگاه های فوتبال ایران در برخی موارد خبر داد. یکی از 
این موارد مربوط به برگزاری مسابقه سوپرجام است. در اصلاحیه )بند ۵ ماده ۵4( مربوط به بازی سوپر 
جام آمده است: »در صورتی که قهرمان مسابقات لیگ برتر و جام حذفی یک تیم باشد، مسابقه سوپر 
جام بین تیم قهرمان و نایب قهرمان لیگ برتر برگزار می گردد.« این در صورتی است که در لیگ بیست و 
دوم، زمانی که پرسپولیس قهرمانی جام حذفی و لیگ برتر را به دست آورد سوپرجام برگزار نشد و این 
جایزه به سرخپوشان رسید. بازی های سوپرجام سالانه در لیگ های دیگر جهان هم برگزار می شود و 

این اصلاحیه سازمان لیگ، الگویی از بازی سوپرجام در کشورهای انگلستان، فرانسه و آلمان است.

واکنش هافبک سپاهان به شایعات؛

هیچ جا نمیرم، همینجا هستم
هافبک تکنیکی سپاهان به شایعات مربوط به حضورش در مس رفسنجان واکنش نشان داد. در چند 
روز اخیر و پیش از اتمام بازار تابستانی، بحث حضور بازیکنان باقی مانده در تیم هایی که لیست شان هنوز 
امکان جذب دارد، زیاد است. یکی از بازیکنانی که این روزها در معرض شایعات مربوط به نقل و انتقالات 
تابستانی فوتبال ایران بوده، علی اصغر اعرابی است؛ هافبک تکنیکی فصل گذشته شمس آذر قزوین 
که در نیم فصل گذشته راهی سپاهان شده بود و اکنون شایعات زیادی را درباره جدایی و تیم جدیدش 
شکل داده است. ابتدا شایعه شد این بازیکن قرار است به تیم همشهری کوچ کند و در فصل جدید با 
پیراهن ذوب آهن به میدان برود و اخیراً هم گمانه زنی شد که اعرابی قرار است با انتقال به رفسنجان 
شاگرد محرم نویدکیا شود. اعرابی اما در پستی نسبت به شایعات حضورش در مس رفسنجان واکنش 
نشان داد و مدعی شد که در شرایط کنونی توافقی در این زمینه صورت نداده و همچنان بازیکن سپاهان 
محسوب می شود. او در صفحه شخصی خود در فضای مجازی نوشت: »درود بر همه فوتبالدوستان 
عزیز و به احترام تمام تیم هایی که با من تماس گرفتن و پیشنهاد همکاری دادن، درحال حاضر بازیکن 

باشگاه سپاهان هستم و با هیچ تیمی قرارداد جدید امضا نکردم.«

احتمال بازگشت ملی پوش ایران به جمع زنبورها
رسانه های طرفداری نزدیک به باشگاه برنتفورد انگلیس از بازگشت سامان قدوس به این تیم خبر 
دادند. به گزارش »مهر«، سامان قدوس، لژیونر ایرانی تیم فوتبال برنتفورد، پس از چهار فصل حضور 
در این تیم انگلیسی، از این تیم جدا شد اما همچنان با تیم جدیدی قرارداد امضا نکرده است. چندی 
پیش خبرهایی مبنی بر پیوستن این بازیکن به تیم فوتبال ساوتهمپتون انگلیس به گوش رسید اما 
اخیراً برخی صفحات نزدیک به باشگاه برنتفورد از احتمال پیوستن مجدد او به »زنبورها« خبر دادند. 
این رســانه ها اعلام کرده اند که قدوس به زودی در تست های پزشکی برنتفورد شرکت خواهد کرد و 

قراردادی به مدت یکسال امضا خواهد کرد.

بلندترین نام لیگ روسیه روی پیراهن پدیده سپاهان!
محمدجواد حسین نژاد، هافبک سابق سپاهان با امضای قراردادی به تیم دینامو ماخاچ قلعه روسیه 
پیوست. به گزارش »خبرآنلاین«،حسین نژاد پس از سعید سحرخیزان، محمد قربانی و کسری طاهری 
چهارمین بازیکن ایرانی است که در ماه های اخیر راهی لیگ روسیه می شود. دینامو در فصل پیش رو 
برای نخستین بار در لیگ برتر روسیه حضور خواهد داشت. نکته جالب در مورد حسین نژاد این است 
که نام این بازیکن به زبان روسی دارای 2۵ حرف است و حتی سوژه شدن نام او در این کشور باعث شد 

روس ها برای او یک آهنگ بسازند!

مستطیل سبز

طلایه داران المپیک در 
صدر رنکینگ جهانی

محمدهادی ساروی و سعید اسماعیلی 
دو ملی پوش فرنگی کشــورمان پس از 
کســب مدال خوش رنگ طلا در جایگاه 

نخست رنکینگ جهانی قرار گرفتند.
بــه گــزارش »مهــر«، پــس از پایــان 
بازی های المپیــک 2024 پاریس، تیم 
ملی کشتی فرنگی ایران با دو مدال طلا، 
یک نقره و یک برنز به کار خود پایان داد. 
سعید اســماعیلی در وزن ۶۷ کیلوگرم، 
محمدهادی ساروی در وزن ۹۷ کیلوگرم 

موفق به کسب مدال طلا شدند. 
علیرضــا مهمــدی در وزن ۸۷ کیلوگرم و 
امین میــرزازاده در وزن ۱۳0 کیلوگرم هم 
به ترتیب به مدال های نقره و برنز رسیدند.

اتحادیه جهانی کشتی در پایان بازی های 
المپیک پاریــس رنکینگ جدید برترین 
فرنگی کاران جهان را اعلام کرد که به شرح 

زیر است:
وزن۶0 کیلوگــرم : ۱- لیگو چائو )چین(، 
2-فومیتــا )ژاپــن(، ۳- ژولامــان 
شارشنبکف )قرقیزستان( … و ۶- مهدی 

محسن نژاد )ایران(؛
ســعید   -۱ کیلوگــرم:   ۶۷ وزن
حســرت   -2 اســماعیلی)ایران(، 
۳-پرویــز  جعفرُف)آذربایجــان(و 

نصیبُف)اوکراین(؛
وزن۷۷ کیلوگرم: ۱-نائــو کوزاکا)ژاپن(، 
2-ســنان ســلیمانُف)آذربایجان(،۳-
مالخاس آمویان)ارمنســتان(…و ۱۸- 

امین کاویانی نژاد)ایران(؛
وزن۸۷کیلوگــرم: ۱-ســمن نوویکُــف 
)بلغارستان(، ۲-علیرضا مهمدی )ایران( 

و ۳-ژان بلنیوک)اوکراین(؛
وزن۹۷ کیلوگرم: ۱-محمدهادی ساروی 
)ایران(، 2-آرتور الکسانیان)ارمنستان( 

۳-ابوبکر خاسلاخانو )بلاروس(؛
یاســمانی   -۱ کیلوگــرم:   ۱۳0 وزن
آکوســتا )شــیلی(؛ 2- لینگ ژی منگ 
 )چیــن(، ۳- میخایــن لوپــز )کوبا( و

 ۴- امین میرزازاده )ایران(.

فوتبال جهان

عکس خبر

تنیس ایران در اختیار 
سلبریتی ها!

میلاد کی مرام به عنــوان رئیس کمیته 
تنیس ساحلی ایران معرفی شد. این 
نخستین منصبی نیست که فدراسیون 
تنیس در اختیار سلبریتی ها قرار داده 
و پیش از ایــن، محمدرضــا گلزار هم 
به عنــوان سرپرســت تیم ملــی پدل 
مشغول به کار شده بود و همچنین در 
مقطعی از امیر جدیدی نیز برای حضور 

در مسابقات انتخابی دعوت شده بود.

مبینا نعمت زاده پس از کسب برنز المپیک پاریس از رئیس جمهور خواسته بود 
بتواند در دانشگاه تهران تحصیل کند و در نهایت دانشگاه تهران نیز با این درخواست 
موافقت و تأکید کرد تمامی مدال آوران المپیک 2024 می توانند در دانشگاه تهران 

بدون کنکور رشته تربیت بدنی بخوانند. 
حالا این مدال آور تکواندو در المپیک یک گام به پیش گذاشته و روی آنتن زنده 
تلویزیون گفت: »از بچگی دوست داشتم پزشک شوم. از رئیس جمهور هم فقط 
همین یک درخواست را داشتم. دلم می خواهد بتوانم پزشکی بخوانم و نمی دانم 

این درخواست مورد قبول واقع شده یا خیر.« 
حالا و با داغ شدن حواشی مربوط به این تصمیم، یک کاربر که ظاهراً هم دوره ای 
نعمت زاده در دوران تحصیل بوده ادعا کرده  که نمرات او به واسطه برخی دستورات 

تغییر می کرده و در واقع این نخستین بار نیست 
که نعمت زاده خودش را قصد دارد خاص تر از بقیه 

جلوه دهد. 
او ظاهــراً از ابتدا هم عــزم تحصیل در 
رشته پزشکی در آلمان را داشته و حالا 
با این اتفاقات و کسب مدال المپیک 
شــاید ترجیح داده که در ایران و با 
اســتفاده از ترفندی که در گذشــته 
پیاده کرده به هــدف خود که خیلی 

هم مورد انتقاد قرار گرفته برسد.

ادعای تازه و عجیب درباره مدال آور تکواندو در پاریس

رستمیان: المپیک پاریس 
متفاوت بود

بانوی المپیکــی تیراندازی کشــورمان در خصوص 
عملکردش در بازی های المپیک پاریس اظهارکرد: 
رقابت های خوبی بود و همه ورزشکاران در بالاترین 

سطح خود به میدان آمدند. 
در این رویداد شــاهد بودیــم نتایــج و رکوردهای 
خوبی به ثبت رسید که این نشان از قدرت و آمادگی 

تیراندازان داشت.
به گزارش »ایرنا«، هانیه رســتمیان افزود: من هم 
مانند سایر ورزشکاران با آمادگی کامل راهی پاریس 
شــدم. بازی های پاریس تجربه جالب و جدیدی 
بود چراکه در مرحله مقدماتی شــاهد تشویق های 
تماشاگران بودیم و این روندی است که در مسابقات 
دیگر دیده نمی شــود و طبیعی بود فضــا متفاوت 
باشــد. البته خیلی خوب توانســتم این اختلاف و 
فشار را مدیریت و فضا را کنترل کنم. وی یادآور شد: 

تجربه حضور در فینال را داشتم، انتظارم این بود به 
مدال برسم و تمامی شرایط این موفقیت را در خودم 
می دیدم. در فینــال چندبار جایگاه نفــرات دوم و 
سوم را هم به دست آوردم اما شرایط به گونه ای رقم 
خورد که در نهایت از رفتن روی ســکو بازماندم. باید 
تمرینات خود را همچنان دنبال کنم تا در مسابقات 

بعدی، برای ایران کسب افتخار کنم. 
رســتمیان گفت: فینال بسیار ســختی بود، شرایط 
رقابت نزدیک و با هر شلیک روند بازی تغییر می کرد. 

من مدال آسیایی و جهانی را در کارنامه داشتم و به 
دنبال مدال المپیک بودم، اما در پاریس این اتفاق 
رخ نداد و باید تلاشــم را ادامه دهــم. واقعیت این 
است که ما در 2۵ و ۵0 متر به دلیل شرایط خاصی که 
دارد نیازمند اردو و مسابقات برون مرزی و مختلف 
هستیم. فدراســیون در این مدت تلاش کرد تا این 
شرایط برای ما فراهم شود اما باید قبول کنیم با 2 یا 
چندماه این موفقیت حاصل نمی شود و باید در این 

خصوص تدبیر لازم را داشت.

شنبه  ۲۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۲ صفر ۱۴۴۶ / ۱۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۶



مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان:

 پروژه اتصال خیابان مهر به فرسان گره ترافیکی 
خیابان سروش را باز می کند

مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان گفت: پروژه اتصال خیابان مهر به فرسان جنوبی از نیمه دوم 
سال گذشته آغاز شده است و پس از اتمام گره ترافیکی خیابان سروش را باز می کند.

محمد صیرفی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به مراحل پایانی بازگشایی خیابان مهر و اتصال 
آن به خیابان فرسان جنوبی اظهار کرد: با توجه به مشــکل ترافیک این خیابان، هماهنگی ها و 
مطالعات لازم با معاونت حمل ونقل ترافیک انجام شــد و موضوع احداث پل روی مادی مهر و 

اتصال آن به خیابان فرسان را در دستور کار قرار دادیم .
وی افزود: این پروژه از نیمه دوم سال گذشته آغاز و تاکنون حدود ۵ میلیارد تومان برای آن هزینه 

شده است، البته برای تکمیل آن یک میلیارد تومان دیگر نیز مورد نیاز است.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان با بیان اینکه این پروژه می تواند به روان سازی و تسهیل عبور 
و مرور شــهروندان کمک کند و گره ترافیکی خیابان سروش برای دسترسی به خیابان عسگریه 
باز می کند، گفت: هرگاه شهرداری در محله ای پروژه عمرانی را به بهره برداری برساند، نتیجه آن 

ایجاد ارزش افزوده و زیست پذیر کردن محله برای اهالی است.
صیرفی نژاد با اشاره به وضعیت نامناسب مادی راران اضافه کرد: منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان در 
سال گذشته اقداماتی در راســتای ارتقای کیفی خیابان فرسان، خیابان مهر و مادی راران انجام 

داد که امیدواریم این اقدامات مورد رضایت شهروندان قرار گیرد.

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان خبر داد

 پیشرفت ۷۰ درصدی فاز نخست رینگ پیرامونی 
باغ مشاهیر

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان با اشــاره به اجرای عملیات فاز نخســت رینگ پیرامونی باغ 
مشاهیر گفت: این پروژه شامل خیابانی به طول ۱۷۶۰ متر و عرض ۱۱ متر است که آسفالت شده 

و پیاده رو و فضای سبز دو طرف آن با پیشرفت فیزیکی ۷۰ درصد در حال احداث است.
حسین کارگر در گفت وگو با »ایمنا« اظهارکرد: اولویت نخســت در احداث باغ مشاهیر، احداث 
پیاده رو و مسیر عبوری رینگ پیرامونی این باغ و ایجاد عرصه فضای سبز و کاربری پارک است.

وی با اشاره به اجرای عملیات فاز نخست رینگ پیرامونی باغ مشاهیر افزود: این پروژه شامل 
خیابانی به طول ۱۷۶۰ متر و عرض ۱۱ متر است که آسفالت شده و پیاده رو و فضای سبز دو طرف 

آن با پیشرفت فیزیکی ۷۰ درصد در حال احداث است.
مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان با اشــاره به مشــخصات اجرایی این پروژه خاطرنشان کرد: 
حجم خاک برداری پروژه حدود ۱۰ هــزار متر مکعب و حجم خاک ریــزی آن حدود ۹۵۰۰ متر 
مکعب است. کارگر با بیان اینکه کاربری باغ مشاهیر به مساحت ۲۲ هکتار خانواده محور است، 
اضافه کرد: فضای سبز، مسجد، فروشگاه صنایع دستی، کافه کتاب، میدان مرکزی، موزه قلب 
زمین، کوشــک به مســاحت ۱۲ هزار متر مربع، دیواره اصفهان و آمفی تئاتر با ظرفیت ۴۵۰۰ نفر 

بخش هایی از این باغ است.
مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان تأکید کرد: باغ مشاهیر یکی از بزرگ ترین باغ های ایرانی خواهد 

بود که در زمان بندی مناسب و فشرده به بهره برداری می رسد.
مدیر منطقه ۵ شــهرداری اصفهان تأکید کرد: تاکنون اقدامات بســیاری همچون نخاله برداری 
محوطه پروژه، اجرای لایه ساب بیس با بیش از ۱۰۰ درصد، تکمیل جدول کاری ضلع شرق پروژه، 
عملیات آغاز جدول کاری ضلع غرب پروژه، اجرای لایه بیس ضلع شرق، غلاف گذاری پایه های 

روشنایی و پی کنی زیرگوم های فضای سبز انجام شده است.

روز پنجشنبه نشست تخصصی مطالعات جامع حمل ونقل شهر اصفهان 
برگزارشد. محمدنورصالحی، رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت 
که این نشست آغاز هم اندیشی و همدلی برای موضوعی بسیار ارزشمند 
است و امیدواریم این مطالعات در دوره مفید طرح، نتیجه بخش برای 

شهر اصفهان و راهکاری برای رفع مشکلات شهر باشد.
وی افزود: بنا بر ســخن رهبری با مشــکلاتی از جمله ترافیک روبه رو 

هستیم که راه حل علمی دارد.
رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان تصریح کرد: البته مجریان باید 
به این راه حل ها مقید باشــند، در این راســتا خلاف آنچه در مطالعات 
به جمع بندی رســیده، اقدامی صورت نگیرد، زیرا اثربخشی مطالعات 
را کم می کنــد. نورصالحی با تأکیــد بر اینکه به غیر از مشــکلات آب و 
زیست محیطی مشکلی با عنوان ترافیک داریم که نقش در آلودگی هوا 
دارد، گفت: مردم از مدیران و مجریان انتظار دارند که برای رفع مشکل 
ترافیک راهکار ارائه کنند، هرچند رفع این مشکل علاوه بر اینکه نیازمند 
فرهنگ سازی در میان شهروندان و همراه کردن آنها است، مدیران نیز 

باید به مطالعات و نتایج آن پایبند باشند.
وی ادامه داد: رفع مشکلات حمل ونقل و ترافیک باید از مسیر مطالعات 
و نتایج آن انجام شود، در این راستا نباید فقط به این جلسه اکتفا شود، 
صاحب نظران برای رفع مشکلات ایده ها و دیدگاه های خود را بیان کنند 

تا در این موضوع به اجماع برسیم.

تردد روزانه یک میلیون خودرو در شهر اصفهان
رئیس کمیسیون هوشمندســازی و حمل ونقل شورای اسلامی شهر 
اصفهان با بیان اینکه با اقدامات نرم افزاری می توان شرایط ترافیکی شهر 
اصفهان را بهبود بخشــید، گفت: ترافیک در شهر به دلایل متعدد وجود 
دارد که با انجام طرح مطالعاتی می توان از به وجود آمدن بســیاری از 

مشکلات در آینده جلوگیری کرد یا عوارض آن را کاهش داد.
ابوالفضل قربانی در نشســت تخصصی مطالعــات جامع حمل ونقل 
شهر اصفهان اظهار کرد: زمانی که قرار شــد برنامه جامع حمل ونقل در 
کمیسیون هوشمندســازی و حمل ونقل شورای اسلامی شهر اصفهان 
ارائه شود، برای آنکه پختگی طرح بیشتر شــود، به نقد و بررسی جمع 

نخبگان گذاشته شد تا از دیدگاه و نظرات آنها بهره مند شویم.
وی با تأکید بر اینکه هنوز طرح مطالعات جامع تحویل نشده و فرایند آن 
در مرحله انتهایی قرار دارد، گفت: برگزاری چنین نشستی برای آنکه به 

موضوع کامل و جامع پرداخته شود، کمک می کند.
رئیس کمیسیون هوشمندســازی و حمل ونقل شورای اسلامی شهر 

اصفهان گفــت: آمار دقیقــی از اینکه روزانه چه تعداد خودرو در شــهر 
اصفهان تردد می کنند، در اختیار نداریم، اما شواهد بر اساس جمعیت 
شهر اصفهان بیانگر آن است که روزانه نزدیک به یک میلیون خودرو در 

شهر تردد دارند.
قربانی با بیان اینکه با اقدامات نرم افزاری می توان شرایط ترافیکی شهر 
اصفهان را بهبود بخشــید، گفت: ترافیک در شهر به دلایل متعدد وجود 
دارد که با انجام طرح مطالعاتی می توان از به وجود آمدن بســیاری از 

مشکلات در آینده جلوگیری کرد یا عوارض آن را کاهش داد.
وی ادامه داد: نوع شهرسازی، سبک زندگی مردم، قیمت کم سوخت، 
چند مدیریتی بودن بر موضوع ترافیک مؤثر اســت، از سوی دیگر باید 
درباره مدل هــای جابه جایی که یکی از عوامل مؤثر بر ترافیک اســت، 

تجدید نظر شود.

لزوم توجه به اقدامات پیشگیرانه و فرهنگ سازی 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان هم در این جلسه گفت: مشاور 
طرح جامع حمل ونقل شــهر اصفهان باید در لیســت نسخه راهکارها، 
حداقل ۵۰ درصد راهکار مبتنی بر اقدامات پیشگیرانه، فرهنگ سازی و 

مباحث اجتماعی باشد.
سیدامیر سامع در نشست تخصصی مطالعات جامع حمل ونقل شهر 
اصفهان اظهار کرد: معتقدم باید در این موضوع روی مبانی، مفاهیم و 

اقدامات پیشگیرانه و نرم افزاری کار کنیم.
وی از مشاور طرح جامع حمل ونقل شهر اصفهان خواست تا در لیست 
نسخه راهکارها، حداقل ۵۰ درصد راهکار مبتنی بر اقدامات پیشگیرانه، 

فرهنگ سازی و مباحث اجتماعی باشد.
نایب رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان افزود: فرصت خوبی است 
تا در این دوره مدیریت شهر بیشــتر از اقدامات کالبدی به موضوعات 

پیشگیرانه بپردازیم.
سامع با اشاره به توسعه مشارکت مردم در این موضوع افزود: پرداختن 
به نقش شــهروندان در موضوعاتی همچون فرهنگ سازی، اقدامات 
پیشگیرانه، فرهنگ استفاده از خودرو و شهر هوشمند می تواند سرعت 
کار را بیشــتر و هزینه ها را کمتر کنــد، در نهایت ما را برای رســیدن به 

راهکارها کمک خواهد کرد.

افزایش سهم خودرو محوری در شهرها
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان نیز در این جلسه گفت: 
رویکردها نشان می دهد شهرها به سمت افزایش سهم خودرو محوری 

می روند که برای شــهر عوارضی همچون ترافیــک و آلودگی به همراه 
دارند، اما معتقدم اهمیت مطالعــات و برنامه ریزی این حوزه در آینده 

مشخص می شود.
حسین حق شناس اظهار کرد: مطالعات جامع حمل ونقل و مبانی علمی 
آن در دهه ۱۹۵۰ در آمریکا شــکل گرفت، اما اولین طرح مطالعه جامع 
ایران در این حوزه بین سال های ۱۳۶۶ تا ۱۳۶۸ در اصفهان انجام شد و 

هم اکنون نیز چهارمین مطالعه جامع در دست انجام است.
وی افزود: آماربرداری مطالعات چهارم به دوران پس از شــیوع کرونا 
موکول شد و در این راســتا ســال ۱۴۰۱ اجرایی و مطالعه و مراحل آن 

تاکنون پیش رفته است.
معاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری اصفهان با اشــاره به ســابقه 
مطالعات از ســال ۱۳۶۶ تا ۱۴۰۱ و تحولات شاخص های حمل ونقل و 
سهم وسایل نقلیه در سفر روزانه شهروندان گفت: در سال ۱۳۶۶ سهم 
خودروهای سواری شــخصی ۲۰ درصد، دوچرخه ۱۴ درصد و وسایل 
حمل ونقل همگانی ۵۵ درصد بوده است که این شاخص ها به ترتیب در 

سال ۱۳۷۹، ۲۷، ۸ و ۴۷ درصد شد.
حق شناس افزود: این شاخص ها در سال ۱۳۹۱ به ترتیب در سه بخش 
خودروی سواری شخصی، دوچرخه و همگانی ۴۵، ۴ و۳۵ درصد است 
و این سهم در سال ۱۴۰۱ در بخش سواری شخصی ۵۴ درصد و دوچرخه 

۳ درصد شده است.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با بیان اینکه رویکردها 
نشان می دهد، شهرها به سمت افزایش سهم خودرو محوری می روند 
که برای شهر عوارضی همچون ترافیک و آلودگی دارند، تصریح کرد: باید 
بررســی کرد اگر در زمینه حمل ونقل همگانی، حمل ونقل غیر موتوری 
و مدیریت تقاضا کاری نکنیم، روند سیر وســایل نقلیه در شهر چگونه 
خواهد شد، اما اگر اقداماتی انجام دهیم چه اتفاقی برای سهم وسایل 

حمل ونقل در سفر روزانه شهروندان می افتد.
حق شــناس با تأکید بر اینکه اهمیت مطالعات و برنامه ریزی در آینده 
مشــخص می شــود، گفت: هدف از برگزاری این نشست همفکری با 
اساتید و نخبگان اســت که امیدوارم دغدغه های آنها بیشتر از مطالعه 

انجام شده باشد و نظرات جامع خود را مطرح کنند.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان با بیان اینکه احداث فاز دوم نمایشــگاه از 
سال گذشته آغاز شد، گفت: سالن شماره ۲ این فاز 
از نمایشگاه با مســاحت حدود ۷۲۰۰ متر در مرحله 
فونداسیون و اجرای سازه قرار دارد که با بهره برداری 
از آن حدود ۶۰ درصد به فضای نمایشــگاه اصفهان 

اضافه خواهد شد.
احمدرضــا طحانیان در گفت وگو بــا »ایمنا« اظهار 

کرد: سال گذشــته بیش از ۳۶ عنوان نمایشگاهی 
عمومی و تخصصی در محل دائمی نمایشگاه های 
بین المللی استان اصفهان برپا و ۱۷۰ رویداد مختلف 
در کنار هر نمایشــگاه با هدف بسترسازی، تسهیل 
گری و شبکه سازی با حضور متخصصان، صنعتگران 
و فعالان اقتصادی با هدف ارتقای ســطح صنعت 
کشور و استان برگزار شد، همچنین بیش از ۳۰۰ هزار 

نفر از نمایشگاه ها بازدید داشتند.
وی با اشــاره بــه اینکه مزیــت حضــور و بازدید 
بازدیدکننــدگان نصیب صنایع اســتان می شــود، 
افزود: ما در نمایشــگاه بســتر گفت وگو و بازدید را 
فراهم می کنیم تا به اقتصاد کشور و به ویژه استان 

اصفهان کمک کنیم و شاهد بالندگی بیشتر این مرز 
و بوم باشیم.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان تصریح کرد: میزبانی از ۲۵ هیئت تجاری 
از ۱۹ کشــور، از دیگر اقداماتی بود که سال گذشته 
در شرکت نمایشــگاه بین المللی اســتان اصفهان 
رقم خورد. طحانیان با بیــان اینکه احداث فاز دوم 
نمایشگاه از ســال گذشته آغاز شــد، گفت: سالن 
شماره ۲ این فاز از نمایشگاه با مساحت حدود ۷۲۰۰ 
متر در مرحله فنداسیون و اجرای سازه قرار دارد که با 
بهره برداری از آن حدود ۶۰ درصد به فضای نمایشگاه 

اصفهان اضافه خواهد شد.

 مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان:

فضای نمایشگاهی اصفهان ۶۰ درصد افزایش می یابد

مدیرکل درآمد شهرداری اصفهان خبر داد

 فرصت 5 روزه برای استفاده از بسته تشویقی مالی ساخت وساز 
در اصفهان

مدیرکل درآمد شهرداری اصفهان و مشاور شهردار در حوزه اقتصادی و مشارکت های مردمی گفت: 
شهروندان اصفهانی تنها ۵ روز فرصت دارند از بسته تشویقی مالی ساخت وساز شهرداری این کلان شهر 
استفاده کنند. نادر آخوندی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به تمدید بسته تشویقی مالی ساخت وساز 
اظهار کرد: در راستای مساعدت به شهروندان متقاضی مجوزهای ساختمانی از جمله پروانه ساختمانی، 
پایان کار و نبود خلاف که در تیر سال جاری موفق به استفاده از بسته تشویقی نقدی نشده اند، فرصت 
دارند برای بهره مندی از تخفیف ۳۵ درصد پرداخت نقدی تا پایان مرداد سال جاری استفاده کنند. 
وی افزود: سایر شرایط متنوع شامل تقسیط و تهاتر ملکی و مصالح نیز تا پایان شهریور سال جاری 
برای شهروندان قابل استفاده خواهد بود. مدیرکل درآمد شهرداری اصفهان و مشاور شهردار در حوزه 
اقتصادی و مشارکت های مردمی تأکید کرد: برای پرداخت به صورت تقسیط شرایط در نظر گرفته شده 
شامل پرداخت ۳۰ درصد نقد و باقیمانده طی دو قسط مساوی تا پایان بهمن سال جاری و پرداخت 
۴۰ درصد نقد و باقیمانده به صورت اقساط ۱۲ ماهه است. آخوندی با اشاره به موارد در نظر گرفته شده 
برای گروه پایان کار و گواهی عدم خلاف )پرداخت نقدی( در بســته تشویقی مالی ۱۴۰۳ شهرداری 
اصفهان گفت: در این بخش نیز پرداخت ۱۰۰ درصد نقد با ۳۵ درصد تخفیف مهلت تا پایان مرداد ۱۴۰۳ 
تمدید شد و پرداخت به صورت ۱۰۰ درصد نقد با ۲۰ درصد تخفیف )بدین ترتیب که ۵۰ درصد نقد و ۵۰ 
درصد طی سه ماه متوالی( همچون گذشته برقرار است. وی ادامه داد: شرایط در نظر گرفته شده برای 
گروه پایان کار و گواهی عدم خلاف و پرداخت به صورت نسیه )تقسیط( شامل پرداخت ۳۰ درصد نقد 
و باقی مانده طی شش قسط ماهانه، پرداخت ۴۰ درصد نقد و باقی مانده طی هشت قسط ماهانه و 
پرداخت ۵۰ درصد نقد و باقی مانده طی ۱۲ قســط ماهانه است. مدیرکل درآمد شهرداری اصفهان و 
مشاور شهردار در حوزه اقتصادی و مشارکت های مردمی با اشاره به روش پرداخت تهاتری خاطرنشان 
کرد: تهاتر تا ســقف ۶۰ درصد ارزش عوارض پروانه )عوارض ارزش افزوده تجاری، اداری، صنعتی و 
تراکم مسکونی و غیرمسکونی( با ملک مسکونی شش دانگ )سهل البیع(، تهاتر تا سقف ۱۰۰ درصد 
عوارض پروانه )عوارض ارزش افزوده تجاری، اداری، صنعتی و تراکم مسکونی و غیرمسکونی( و با 
لحاظ داشتن ۳۵ درصد تخفیف نقدی با قیر و میل گرد به این ترتیب که اقلام مورد نیاز شهرداری باشد، 
با قیمت روز بورس محاسبه شود و دارای تأییدیه نظارت معاونت مالی و اقتصادی شهرداری قرار گیرد، 

همچنین اقلام مورد تهاتر تا پایان شهریور به شهرداری تحویل شود.

مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان مطرح کرد

کنترل ناوگان حمل بار در تمام معابر شهر اصفهان
مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان نظارت بر خودروهای حمل بار را بخشی از 
وظایف این سازمان دانست و گفت: کنترل ناوگان حمل بار در تمام معابر شهر اصفهان انجام می شود. 
سیدعلی عبدالهی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بازرسان سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری 
اصفهان و عوامل خدوم پلیس راهور با تمام وسایل نقلیه دودزا اعم از عمومی و خصوصی برخورد کرده 
و به محض مشاهده، مدارک آنها مطابق قوانین توقیف می شــود. وی افزود: پس از توقیف مدارک 
خودروی دودزا و فاقد معاینه فنی، راننده خاطی باید ظرف مدت ۱۰ روز نســبت به ایراد خودرو اقدام 
کند. مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان خاطر نشان کرد: بازرسان سازمان 
بار صبح روز چهارشنبه ۲۴ مرداد با خودروی نیسان مواجه شدند که نه تنها به شدت دودزا، بلکه بدون 
پروانه اشتغال و مجوز تردد نیز بود. عبدالهی ادامه داد: راننده خاطی باید ظرف مدت ۱۰ روز مشکل فنی 
خودرو را رفع و ظرف مدت ۳۰ روز نسبت به دریافت پروانه اشتغال و مجوز تردد اقدام کند. وی با اشاره 
به جریمه ۲۰۰ هزار تومانی خودروهای دودزا، از رانندگان خواست نسبت به رفع آلایندگی خودروی خود 

و دریافت برگه معاینه فنی اقدام کنند. 

با مسئولان

خبر روزاخبار

 رئیس کمیسیون خانواده شورای 
شهر اصفهان تأکید کرد

لزوم حمایت از 
صنایع دستی برای حفظ 

هویت فرهنگی شهر اصفهان
رئیس کمیســیون خانواده، بانوان و جوانان 
شــورای اســلامی شــهر اصفهــان گفــت: 
صنایع دستی بخشی از صنایع کوچک، هویت 
فرهنگی شهر و میراث ملی محسوب می شود 
و اصفهان نیز مهد این صنایع به شمار می رود، 
از این رو وظیفه فرهنگی این کلان شهر نسبت 
به این صنایع حمایت ویژه از آنها و جلوگیری از 

نابودی کسب وکارهای کوچک است. 
فرزانه کلاهــدوزان در گفت وگو بــا »ایمنا« با 
اشاره به حمایت از صنایع کوچک اظهار کرد: 
بررســی و پیگیری دو موضوع مهم ازجمله 
وضعیت اشتغال و بیکاری، همچنین بررسی 
وضعیت اقتصادی از مباحثی است که کشور 
به دنبال رفــع آن بوده و در شــهر اصفهان نیز 
این دو موضوع از مســائل کلان محســوب 
می شــود. وی افزود: صنایع کوچک یکی از 
راهبردها و سیاســت هایی است که حمایت 
از آنها می تواند پیشــران اقتصادی باشد و به 

کارآفرینی کمک کند. 
رئیس کمیســیون خانواده، بانوان و جوانان 
شورای اسلامی شــهر اصفهان تصریح کرد: 
پیرو مصوبه شورای اسلامی این کلان شهر در 
حمایت از شرکت های دانش بنیان که بیشتر 
از خانــواده صنایع کوچک و پاک محســوب 
می شوند، به ویژه شــرکت هایی که برای رفع 
مشکلات زیست محیطی شهر راه حل هایی 
داشتند، مذاکراتی با این شرکت ها انجام شد 
و جایزه بزرگ شــهری در حوزه کارآفرینی به 

این بخش اختصاص داده شد. 
کلاهدوزان ادامه داد: صنایع دســتی بخشی 
دیگر از صنایع کوچک محســوب می شود و 
اصفهان نیز مهد این صنایع به شمار می رود، 
تأکید کــرد: در دوره ششــم به ایــن صنایع 
توجه ویژه ای شده و در راســتای رونق دهی 
به این کســب وکارهای کوچک، شــهرداری 
 اصفهان در مواردی که این ظرفیت را داشته،

 تسهیل گر بوده است.

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان گفت: در ارزیابی صورت گرفته بین مناطق پانزده گانه شــهرداری اصفهان، منطقه ۳ بیشترین پاسخگویی و رضایت مندی 
شهروندان را در بخش عمرانی داشته و رتبه نخست را در بین مناطق شهرداری کســب کرده است. روح ا... ابوطالبی در گفت وگو با »ایمنا« از برگزاری جلسه 
شورای عالی ۱۳۷ در منطقه ۳ شهرداری اصفهان خبر داد و اظهار کرد: از ابتدای سال تاکنون بیش از ۱۵۱۵ تماس تلفنی مرتبط بخش عمرانی با سامانه ۱۳۷ 
شهرداری برقرار و شهروندان درخواست خود را مطرح کردند. وی تصریح کرد: بیشتر مطالبات و درخواست های مردمی پیرامون آسفالت، زیرسازی و لکه گیری، 
رفع خطر و ایمن سازی، مرمت و ترمیم سنگفرش های معابر منطقه بوده است. ابوطالبی افزود: اداره خدمات شهری منطقه ۳ بین مناطق شهرداری اصفهان 
رتبه سوم را کسب کرده است. وی گفت: ارائه خدمات شهری در هسته مرکزی شهر با حجم تردد بسیار بالا و تمیز نگهداشت آن با توجه به وجود محور گردشگری 
اصفهان در این منطقه کار بسیار دشواری است و کارکنان خدمات شــهری این منطقه با جدیت و به طور شبانه روزی خدمات شهری را انجام می دهند. مدیر 
منطقه ۳ شهرداری اصفهان تصریح کرد: شهروندان با انعکاس چالش ها و مشکلات، ارائه پیشنهادات و راهکارها در سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ فرصتی 

ارزشمند را در اختیار مدیران شهر قرار می دهند تا به واسطه این گزارش ها، مشکلات شهر شناسایی و در راستای رفع آنها برنامه ریزی شود.

 رتبه نخست اداره عمران منطقه ۳ اصفهان درپاسخگویی به مطالبات شهروندان در سامانه ۱۳۷

 موکب خدمت 
مدیران دستگاه های 

اجرایی اصفهان
موکب خدمت مدیران دستگاه های 
اجرایــی اصفهــان در منطقــه ۹ 

شهرداری اصفهان برگزار شد.
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در نشست تخصصی مطالعات جامع حمل و نقل شهر اصفهان مطرح شد

فقط جلسه گذاشتن فایده نداره!
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معاون وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: دانشگاه های ما دارای ظرفیت های فوق العاده  هستند، اما 
ورزش همچنان پا به پای حوزه زیرساختی حرکت نکرده است. باید سعی کنیم از تک قطبی و چند قطبی 

شدن به سمت گسترش ورزش در دانشگاه های  دیگر کشور حرکت کنیم.
هاشم داداش پور در آیین اختتامیه شانزدهمین المپیاد ورزشی دانشجویان پسر دانشگاه ها و مؤسسات 
آموزشی کشور اظهار کرد: سازمان امور دانشجویان وظیفه برنامه ریزی برای حوزه های ملی ورزشی را دارد، 
ورزش قهرمانی کشور نیز یکی از آن هاست و بزرگ ترین رویداد ورزشی  کشور در اصفهان برگزار شد. چنین 
رویدادی در مجموعه دانشگاهی کشور با ظرفیت های دانشــگاه برگزار می شود که نشان از سرمایه های 
ارزشمند موجود است. او افتتاح ورزشگاه ولایت در دانشگاه اصفهان را بی نظیر خواند و گفت: 22 هزار متر 
مربع مساحت این ورزشگاه است که تنها سالن ورزشــی 7500 متر مربع است، فعالیت های رشته های 

تیراندازی، تنیس روی میز، فوتسال، هندبال و والیبال در این مجموعه برگزار می شود.
رئیس سازمان امور دانشجویان کشــور گفت: باید از این ظرفیت ها استفاده کرد؛ دانشگاه های ما دارای 
ظرفیت های فوق العاده هســتند، اما ورزش همچنان پا به پای حوزه زیرســاختی حرکت نکرده است. 
دانشگاه های بزرگ ما در حال نقش آفرینی  هستند؛ تجمیع استعداد در دانشگاه های بزرگ کشور به دلیل 

وجود تجهیزات ورزشی مناسب در این دانشگاه ها است.
داداش پور تصریح کرد: دانشگاه های بزرگ تر سهم بیشتری در حوزه ورزشی کسب می کنند که خوب است، 
اما باید سعی کنیم از تک قطبی و چند قطبی شدن به سمت گسترش ورزش در دانشگاه های  دیگر کشور 
حرکت کنیم؛ شاید بسیاری از مؤسسات غیرانتفاعی امکانات خیلی خوبی نداشته باشند، اما توانستند 

مقام های خوبی کسب کنند. 
معاون وزیر علوم، تحقیقات و فناوری خاطر نشان کرد: هر کجا رئیس دانشگاه کمک کرده و منابع مالی 
را به سمت ورزش سوق داده اتفاق خوبی  رخ داده است؛ حضور رئیس دانشگاه در کنار ورزشکاران نشان 
می دهد اهمیت ورزش به چه اندازه است. دانشگاه های کشــور نهاد تولید علم هستند اما در کنار آن نهاد 

اجتماعی نیز هستند که حتماً باید به نیازهای دانشجویان توجه شود.
او با بیان اینکه دانشگاه ها باید حرفه ای شوند و در مجموعه ورزشی کشور اثرگذار باشند، تأکید کرد: ورزش 
صرفاً نباید برای تفریح باشد. باید با استفاده از زیرساخت ها به مرور زمان به سمت حرفه ای شدن حرکت 
کنیم و قهرمان پروری کنیم. رئیس سازمان امور دانشجویان کشور ادامه داد: دانشگاه ها به خوبی از ظرفیت 
قهرمان های ملی استفاده کردند، سطح برگزاری مسابقات بسیار بالا بود؛ 70 هزار نفر در سطح منطقه ای در 
مسابقات شرکت کردند، حضور 4000 نفر جمعیت دانشجویی در یک رویداد کشوری نشان می دهد قبل از 
آن اتفاقات بزرگ تری رخ داده است. وی گفت: 1/2 متر مربع سطح سرانه ورزشی  کشور برای هر دانشجو 

است که اتفاق خوبی است و با این شرایط آینده خوبی برای کشور رقم خواهیم زد.
 مدیر کل تربیت بدنی وزارت علوم، تحقیقات و فناوری نیز در ادامه این آیین خاطرنشــان کرد: بیش از 
10 ماه این رویداد زمان برد، امروز در قالب شــانزدهمین المپیاد پس از زنجیره ای که از رقابت های درون 
دانشگاهی داشتیم، برگزار شد. البته دانشگاه اصفهان از دو سال پیش که به عنوان میزبان مشخص شد 
برای فراهم کردن بهترین میزبانی در تلاش بود. ابراهیم علیدوست اظهار کرد: سعی می کنیم در تیم های 

ملی دانشجویی نیز از دوستان و داوطلبان درخشان این المپیاد دعوت کنیم.

می خواهد پل ارتباطی نخبگان با جامعه باشد و 
اجازه ندهــد نخبــه ای باشــد که تنهــا بخاطر 
نیازمندبودن، از پروازکردن جا بماند و آینده روشــنی که می تواند 

داشته باشد، زیر سایه شوم فقر سیاه شود. 
مؤسســه خیریه شــجره طیبه با هدف حمایت و پشــتیبانی از 
دانش آموزان و دانشجویان نخبه و مستعد بی بضاعت و کم درآمد 
که به هر دلیلی بخاطر عدم بضاعت مالی از تحصیل باز مانده اند 
و با وجودنخبگی که دارند در عرصه اجتماعی نتوانســته اند رشد 
کنند، تشکیل شده است. با تأسیس این خیریه، از ترک تحصیل 
بســیاری از دانش آموزان و دانشــجویان  دارای اســتعدادهای 
درخشان و نخبه به دلیل مشــکلات مالی جلوگیری شده و فراتر 
از آن، این مددجویان نخبه توانســته انــد در عرصه های مختلف 

بدرخشند و حتی مدال آور بوده و حائز رتبه های برتر بشوند.  
»محمدرضا یزدان پناه«، مدیرعامل این مؤسســه در نشســت 
 خبری با اصحاب رســانه گفــت که بــرای گزینــش و انتخاب 
نخبه ها از تست وکسلرجهانی اســتفاده می کنند و تیزهوش ها 
برای انتخاب شدن و اســتفاده از مزایای این مؤسسه باید نمره 
130 در این تست بگیرند. ) نمرات تست وکسلر جهانی بین صفر 
تا 160 متغیر است و برای داشتن هوش برتر باید نمره 130 به بالا 

بگیرید(. 
البته یزدان پناه این نکته را هم گفت که بر اســاس تصمیم هیئت 
مدیره، این نمره را برای مناطق محروم تا 125 هم کاهش داده اند 
و در این بین، اســتثنائاتی هم وجود دارد مثل افرادی که در حوزه 
های مختلف نخبه هستند؛ کسی که یک ورزشکار خوب یا نقاش 
ماهر است و یا مهارت های دیگری دارد هم درصورت تأیید هیئت 

مدیره و متولیان تأیید و گزینش، پذیرش خواهندشد. 
یزدان پناه گفت که بــرای هر مددجو به صــورت ماهیانه حداقل 
3 میلیون تومان هزینه می شــود که حدود 70 درصد این مبلغ به 
صورت مستقیم برای مددجو واریز می شود و باقیمانده هم در امور 
آموزشی مربوط به فرد نخبه هزینه می شود. خدمات ارائه شده در 
این مؤسسه گستره و گستردگی گوناگونی دارد؛ از مشاوره تحصیلی 
و خانوادگی، ارائه کتاب کمک درسی و ثبت نام در آزمون آزمایشی و 
رصد نتایج گرفته تا پشتیبانی ویژه هر دانش آموز، ثبت نام در مراکز 

آموزشی و کلاس های درسی و… درواقع به گفته آقای مدیرعامل 
پس از شناسایی دانش آموز یا دانشجوی نخبه، از صفر تا صد از او 

پشتیبانی و حمایت می شود. 
مدیرعامــل مؤسســه ســتارگان درخشان)شــجره طیبه( در 
 ادامه با اشــاره به این موضوع که »ســعی کرده ایــم صدقه را به 
قرض الحسنه تبدیل کنیم« از راه اندازی قرض الحسنه مؤسسه 
جهت تحت پوشش قراردادن نخبگان خبر داد و با اشاره به مزایای 
این قرض الحســنه از جمله کارمزد کم، اقساط پایین و پرداخت 
فوری تسهیلات، تأکید کرد که تمام مددجویان خیریه این امکان را 
دارند که برای گذراندن امورات خود از وام قرض الحسنه بدون هیچ 

سودی استفاده کنند.
به گفته یزدان پناه، فــرد نخبه، وام را می گیــرد و البته متعهد به 
پرداخت اقساط آن اســت تا صرفاً تبدیل به مصرف کننده نباشد 
و به قول معروف زیاد هم تن پــرور و تنبل بار نیاید و بداند که باید 
روی پای خودش هم بایســتد. )برخی اوقات البته اقساط را هم 

خیرین می پردازند(.
 اما خروجی این مؤسسه خیریه طی این سال ها که شعار حمایت 
از نخبگان را دارد، چه بوده است؟ آقای مدیرعامل در این باره هم با 
اشاره به آمار یاورخواهان این مؤسسه گفت: »در حال حضار 392 
نفر به صورت ثابت تحت حمایت مؤسسه قراردارند. از این تعداد 

227 نفر دانش آموز و 165 نفر دانشجو هستند. 16-15 نفر هم در 
صف تست گزینش قرار دارند و هیچ محدودیتی هم در ثبت نام 
حتی از استان های دیگر نداریم. در حال حاضر پزشک متخصص، 
قاضی، وکیل و اساتید دانشــگاه  و افرادی تحت پوشش داریم 
 که دفاع دکتری را با بالاترین نمره طی کردنــد. یا به عنوان مثال 
دانش آموزی داریم که در المپیاد علوم و زمین نفر اول ایران و نفر 

سوم جهانی شده است.«
مدیرعامل مؤسسه شــجره طیبه همچنین تأکید کرد که در طول 
این 20 سال که از تأسیس مؤسسه می گذرد، 1018 نفر از خدمات 
خیریه استفاده کرده اند و تنها 3-4 نفر از مددجویان شجره طیبه، 

به خارج از کشور رفته اند. 
به گفته یزدان پناه مؤسســه ستارگان درخشــان در حال حاضر 
23 شعبه در شهرستان ها دارد و حدود 95 نفر از مددجویان این 

مؤسسه هم از استان چهارمحال و بختیاری هستند.  
مدیرعامل مؤسسه ستارگان درخشان)خیریه و قرض الحسنه و 
مرکز مشاوره شجره طیبه( در پایان به موضوع بهره مندی خیرین 
از منافع ماده 172 قانون مالیات های مستقیم اشاره و تأکید کرد 
که خیرین به شرط کمک به خیریه می توانند از معافیت مالیاتی 

استفاده کنند. 
طبق این مــاده قانونــی: »... وجوه پرداختی یــا تخصیصی و یا 
کمک های غیرنقدی بلاعوض اشخاص اعم از حقیقی یا حقوقی 
جهت تعمیر، تجهیز، احداث و یا تکمیل مدارس، دانشگاه ها، مراکز  
آموزش  عالی و مراکز بهداشتی و درمانی و یا اردوگاه های تربیتی 
و آسایشگاه ها و مراکز بهزیستی و کمیته امداد امام خمینی)ره( و 
جمعیت هلال احمر و کتابخانه و مراکز فرهنگی و هنری)دولتی( 
طبق ضوابطــی که توســط وزارت خانه های آمــوزش و پرورش، 
علوم، تحقیقات و فناوری، بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی و 
امور اقتصادی و دارایی تعیین می شود از درآمد مشمول مالیات 
عملکرد سال پرداخت منبعی که مؤدی انتخاب خواهد کرد قابل 
کسر می باشــد .« کمک های نقدی مؤدیان به اشخاص موضوع 
این بند حداکثر تا 20 درصد درآمد مشمول مالیات منبع مالیاتی 
انتخاب شده مؤدی، قابل کسر از در آمد مشمول مالیات عملکرد 

سال پرداخت او خواهد بود.

مدیرعامل مؤسسه خیریه شجره طیبه در نشست خبری مطرح کرد
صدقه را به قرض الحسنه تبدیل کرده ایم

معاون وزیر علوم، تحقیقات و فناوری: 
ورزش دانشگاهی هم پای ظرفیت هایش پیش نرفته است

 www:zayanderoodonline.ir
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